
Tugay: Emsal artışıTugay: Emsal artışı
vahim bir hataydıvahim bir hataydı

Selçuk Yaşar ÖdülüSelçuk Yaşar Ödülü
Tülin Akın’a verildiTülin Akın’a verildi
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İZMİR Büyükşehir Belediyesi tarafından, 
İzmir Deprem Master Planı Çalıştayı ger-
çekleştirildi. Çalıştayın açılışında konuşan 
İzmir Büyükşehir Belediye Başkanı Cemil 
Tugay, 2020 yılındaki deprem sonrası ağır 
ve orta hasarlı binalara emsal artışı vermek 
zorunda kaldıklarını belirterek, “Kimse yar-
dım etmeyince yapılabilecek tek şeyi yaptık. 
Fakat binalara emsal artışı vermek vahim 
bir hatadır” diye konuştu.

7

6

CHP İzmir İl Başkanlığı’nda 
haftalık değerlendirme top-
lantısına katılan CHP Grup 
Başkanvekili ve Mersin Millet-
vekili Ali Mahir Başarır, İzmir 
Körfezi’nde yaşanan balık 
ölümleri, kirlilik ve koku üze-
rine açıklamalarda bulundu. 
Başarır, “Maalesef bakanlıklar-
da ve geçmiş dönem belediyelerimizde de bir 
ihmal var. Bakanlık ve belediyeler bu sorunu 
el ele verip çözmeli” ifadelerini kullandı.

İZMİR Körfezi’nde 
oksijen seviyesinin giderek 
azalmasına bağlı yaşanan 
toplu balık ölümlerinin 
ardından oluşan kötü koku 
sürüyor. İlçe Tarım ve Or-
man Müdürlüğü ekipleri, 
Bayraklı Sahili’nde balık 
tutmanın yasaklandığını 
bildirdi. Ekiplerin ve uz-
manların uyarılarına karşın 
Kordon’a oltalarıyla gelen 
bazı vatandaşlar, balık 
tutmaya devam etti. 7

Oltacılar
yasak 

dinlemedi

İnternet
sitemize
QR KODU QR KODU 
okutarak 
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BU yıl 5’inci kez verilen Selçuk Yaşar Ödü-
lü’nün sahibi, çiftçilere yönelik uygulamalı 
teknoloji eğitimi veren dünyanın ilk “Akıllı 
Köyünü’’ kuran sosyal girişimci Tülin Akın 
oldu. Akın, “20 yıl önce tarımın sorunları-
nı teknolojiyi kullanarak çözmek için yola 
çıkmış biri olarak, yine tarımın sorunlarını 
görüp onları güçlü bir şekilde çözen Sayın 
Selçuk Yaşar adına ödül almış olmak 
benim için çok gurur verici” dedi.

www.yenibakis.com.tr
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İZMİR’DE başta TMMOB olmak üzere çeşitli sivil 
toplum örgütlerinin Kültür ve Turizm Bakanlığı’nın Çeş-
me projesine karşı Danıştay’a yaptıkları itiraz sonuç ver-
di. Düzenlenen basın toplantısında Danıştay İdari Dava 
Daireleri Kurul kararı ile Çeşme Turizm Projesi’nin 

ortadan kalktığı duyurulurken İzmir Barosu Başkanı 
Sefa Yılmaz, “Kamuya ait devasa alanları kamunun elin-
den alıp imtiyazlı azınlığın kullanımına terk edecek bu 
işlemin iptal edilmiş olmasının mutluluğunu yaşıyoruz. 
Halkımıza ve tüm İzmirlilere armağan olsun” dedi.

EĞITIM EĞITIM 
UÇAĞIUÇAĞI
DÜŞTÜ, DÜŞTÜ, 
2 PILOT ÖLDÜ2 PILOT ÖLDÜ 3

Saadet Partisi’nde 
sürpriz niyet

NECMETTİN Erbakan ile Recai 
Kutan’ın yıllar önce Milli Nizam 
adıyla kurduğu ve bugün Saadet 
adını alan siyasi partinin 
Genel Başkanı Temel 
Karamollaoğlu...

Tayfur GöçmenoğluTayfur Göçmenoğlu
2

Vergileme
 kapasitesi

Mahmut Aydoğmuş

5

Ekonomide 
sorular

7

İbrahim Attila Acar
Prof. Dr.

‘Danıştay kararı ile Çeşme‘Danıştay kararı ile Çeşme
Turizm Projesi iptal edildi’Turizm Projesi iptal edildi’

Başarır: Körfez’de Başarır: Körfez’de 
bizim de ihmalimiz varbizim de ihmalimiz var

Bodrum Bodrum 
FK’da FK’da 
Seferi tam Seferi tam 
isabetisabet
SÜPERSÜPER Lig’in 6’ncı  Lig’in 6’ncı 
haftasında deplasmanda haftasında deplasmanda 
Hatayspor’u 1-0 yenerek Hatayspor’u 1-0 yenerek 
6 puana ulaşan ve düş-6 puana ulaşan ve düş-
me hattından çıkan Bod-me hattından çıkan Bod-
rum Futbol Kulübü’nün rum Futbol Kulübü’nün 
yeni transferi Taulant yeni transferi Taulant 
Seferi, Yeşil-Beyazlıların Seferi, Yeşil-Beyazlıların 
yüzünü güldürdü.yüzünü güldürdü.

TAN: UCUZ ZEYTIN
HAYALI KURMAYIN
Ulusal Zeytin ve Zeytinyağı Konseyi Başkanı Mustafa Tan, bu yıl zeytinin bol olacağını söyleyerek, “Ama 
işçilik maliyeti 2 katından fazla artarken tüketiciye ucuz zeytin hayalini kurdurmak sömürü olur” dedi

5

BU yıl zeytinde Türkiye ve dünya genelinde 
önceki yıllara göre neredeyse iki kat bir re-
kolte öngörülüyor. İşçilik fiyatlarının bu yıl 2 
kattan fazla artıp 1000 TL’ye kadar çıktığını 
söyleyen Ulusal Zeytin ve Zeytinyağı Kon-

seyi Başkanı Mustafa Tan, “Girdi fiyatları da  
yüzde 50 artıyor. Bunlar artarken tüketiciye 
çok daha ucuza zeytin ve zeytinyağı yiye-
bileceğinin hayalini kurdurmak acımasızlık 
ve sömürü olur” diye konuştu. Fiyatlar 

konusunda bir rakam veremeyeceğini akta-
ran Tan, fiyat spekülatörlerine seslenerek; 
“Kimse kendi menfaatleri için çalışmamalı; 
üreticiyi, ticareti yapanı düşünmeli”  
uyarısında bulundu.

SAHNE aldığı otelde şarkı 
söylediği sırada fenalaşan ve 
kaldırıldığı hastanede yaşamını 
yitiren ünlü sanatçı Metin 
Arolat, son yolculuğuna doğum 
yeri İzmir’de uğurlandı. Arolat 
için dün Beşikçioğlu Cami-
i’nde öğle vakti cenaze töreni 
düzenlendi. Cenazeye, Arolat’ın 
sanatçı dostları ile yakınları ka-
tıldı. Arolat’ın cenazesi, cenaze 
namazının ardından Örnekköy 
Mezarlığında toprağa verildi.

SON YOLCULUĞUNA 
İZMİR’DE UĞURLANDI

Karşıyaka 
enerjisiyle kazandı

Murat B. Babaoğlu

8

TFF 3’üncü Lig 1’inci 
Grup’ta, 3 haftada kale-
sinde gol görmeyip aldığı 
başarılı sonuçlarla 7 puan 
toplayarak puan sıralama-
sındaki tırmanışını sürdü-
ren İzmir’in Yeşil-Kırmı-
zılı ekibi Karşıyaka, zirve 
yarışına ortak oldu.

Alev 
Hamitoğulları 

Yılan

Gece  Müzeciliği  KonseriGece  Müzeciliği  Konseri
KÜLTÜR ve Turizm 
Bakanlığı Güzel 
Sanatlar Genel 
Müdürlüğünce 
düzenlenen Gece 
Müzeciliği Konser 
Serisi’nin ilki, Efes 
Antik Kenti’nde 
sanatseverlerle 
buluştu. 2

ÖZEL

Filiz Erol
HABER

Mustafa Mustafa 
TanTan

3

KARŞIYAKA KARŞIYAKA 
SERİYE SERİYE 
BAĞLADIBAĞLADI

83

CemilCemil
TugayTugay

Ali Mahir Ali Mahir 
BaşarırBaşarır
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KÜLTÜR ve Turizm Bakan-
lığı Güzel Sanatlar Genel Mü-
dürlüğünce düzenlenen Gece 
Müzeciliği Konser Serisi’nin 
ilki, Efes Antik Kenti’nde 
sanatseverlerle buluştu.

Celsus Kütüphanesi’nde 
gerçekleştirilen konserde İz-
mir Devlet Senfoni Orkestra-
sı, solist olarak barok müziğin 
başarılı keman sanatçılarından 
Andres Gabetta ile sahne 
aldı. Konserde ayrıca barok 
dönemin sevilen bestecile-
rinden Antonio Vivaldi’nin 
“Mevsimler” başlıklı keman 
konçertosu beğeniye sunuldu.

Kültür ve Turizm Bakan-
lığının başlattığı gece müze-
ciliği uygulaması, Efes Antik 
Kenti’nin sahip olduğu eşsiz 
güzellikleri gün batımından 

sonra da görme imkanı sağla-
dı. Özellikle yaz döneminde 
sahil bölgelerindeki yüksek 
sıcaklık nedeniyle gündüz 
plajları tercih eden turistler, 
bu sayede akşamın serin saat-
lerinde Efes’i görme imkanı 
buldu. AA

TIRE Belediyesi tarafından 
İncir ve Ceviz Festivali düzen-
lendi. Alay Parkı’nda iki gün 
süren festivalin son gününde 
konserler ve yarışmalar gerçek-
leştirildi.

İncirli cevizli tatlılar yarış-
masında birincilik ödülü Azime 
Yanık’a verildi. En iyi yaş incir 
yarışmasında Tuncay Yenilmez, 
en iyi kuru incir yarışmasın-
da Petek Arslan birinciliği 
kazandı. Ceviz yarışmasında 
ise birinci Mehmet Kerman 
oldu. Karambol sahasında 
düzenlenen turnuvada, karam-

bol tutkunları çekişmeli maçlar 
ortaya koydu. AA

Efes’te Gece Müzeciliği
Konserleri’nin ilki yapıldı

Necmettin Erbakan ile Recai 
Kutan’ın yıllar önce Milli 

Nizam adıyla kurduğu ve bugün 
Saadet adını alan siyasi partinin 
Genel Başkanı Temel Karamolla-
oğlu, bir süredir sağlık sorunları 
yaşıyor. Temel Başkan’ı koltuk 
değneği ile görenler bile var.

Bu yüzden partinin genel baş-
kan vekilliğini de Teşkilat Başkanı 
ve Kayseri Milletvekili Mahmut 
Arıkan üstlenmiş durumda.

Millet İttifakı’nda yer alarak 
yıllarca AK Parti’ye ve onun yö-
neticilerine muhalefet eden Saadet 
Partisi, önümüzdeki günlerde 
sürpriz bir karar alacağa benziyor.

Karamollaoğlu’nun varlığıyla 
kaim olduğu anlaşılan Millet 
İttifakı ortaklığının önümüzdeki 
süreçte çapraz bir atak yapacağı 
söyleniyor. Saadet Partisi’nin 
İzmir’deki önemli isimlerinden 

bir dostum, “Bu ayrılık bize hiç 
yakışmadı” dedi özetle ve yakın 
gelecekte AK Parti ile kaynaşma 
niyetinden söz etti.

Ama bir ip ucu da verdi:
“AK Parti, kendi bildiğini oku-

yor. Bizim gibi sağlam bir desteğe 
ihtiyacı var. Saadet Partisi, Milli 
Görüş geleneğinin güzel bir örne-
ğidir ve hep düzgün politikaları ve 

politikacıları içinde barındırmıştır. 
Bu yapı, birleşebileceğimiz AK 
Parti’ye de değer katacaktır. Bün-
yesini kaliteleştirecektir.”

Bu niyetin dostumla bireysel-
leştirilecek olduğunu sanmıyo-
rum. 

Ama Karamollaoğlu, böyle 
bir niyete nasıl bakıyor, asıl orası 
önemli.

Tayfur 
Göçmenoğlu

tayfurgocmenoglu@gmail.com

Her telden Saadet Partisi’nde sürpriz niyet

“

CHP’li belediyelerin AK Partili, 
AK Partili belediyelerin CHP’li 
personel istihdam etmesi, nedense 
dudak bükülerek karşılanıyor.

Buna dünyanın sonu gibiymiş 
gibi bakanlar bile var.

Geçtiğimiz günlerde CHP’li bele-
diyeye, CHP’li olmayan bir yönetici 
alındı.

Hemen dudaklar büküldü.
Bu atamanın, belediye başkanı-

nın başını ağrıtabileceği iddia edildi.
Atanan yöneticiyi yakından 

tanıyorum. Genç ve bu işin üste-
sinden gelebilecek biri. Nitekim, 

bunu daha ilk günlerde gösterdi ve 
özellikle mahalle muhtarlarından 
tam not aldı.

…
Sonra bir olayı anlattılar. Anlatan 

da AK Parti’de uzun yıllar kadınlar 
kolunda çalışmış bir partili.

Meğer, adı geçen kişi, daha önce 
görev yaptığı kurumda bir saha ça-
lışmasında hatasını gördüğü Hamza 
Dağ’a ceza kesmiş.

Tartışmışlar.
“Sen benim kim olduğumu biliyor 

musun?” muhabbeti işi bitirmiş.
Bir siyasi partinin ikinci adamı-

nın böyle bir cümleye sığınmasını 
içine sindirememiş, emekliliğini 
istemiş.

CHP’li başkan bunu duymuş, 
“İşte tam istediğim adam” demiş ve 
teklifi yapmış.

Olay bu.
Aslında bu dost, AK Partili de 

değil. Tabii CHP’li de değil. Kendine 
göre bir siyasi görüşü var ama bunu 
hiçbir zaman dillendirmek isteme-
miş. Hele şu sıra “Hamza Dağ’a 
ceza yazan adam” diye ortaya çıkıp 
haykırası hiç gelmiyor, sadece işine 
bakıyor. Onu da çok iyi yapıyor.
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“Ülkemizin ve 
dünyamızın adalet 
temelinde yeniden 

şekillenmesi için haklı 
zenginlikler üreten 
bir kuruluş “ olarak 
1998 yılında kurulan 
ve bu görüşe katılan 
işadamlarına destek 

ve rehberlik hizmetleri 
sunan Anadolu 

Aslanları (ASKON), bir 
zamanlar, çıkışlarıyla 
adından söz ettirirdi.

Daha çok muhafazakar 
ve milliyetçi kesimi 
içinde barındıran 

ASKON, kendisine en 
çok ihtiyaç duyulan bu 
ortamda neden sessiz, 

kimse bilmiyor.
ASKON İzmir Başkanı 

Ahmet Kutay, bu 
konuda bir açıklama 
yaparsa çok memnun 

kalacağız.
Kükreyen aslanlar 

istiyoruz.

Anadolu 
Aslanları 

artık kükremiyor

İbrahim 
Ormancı

”

Gel de çık işin içinden

Hayaller Paris’tir. Gerçekler 
ise bacaklarını ağrıtan varis-

tir hep değil mi?
***

İTÜ’lü gençler, ABD’nin Utah 
Eyaletinde Mars Çölün-
de yapılan Mars sınavını 

geçmiş. Bakalım KPSS’yi 
geçebilecekler mi? KPSS’yi 
geçseler atanabilecekler mi?

***
Peşinden koşturup ulaşama-

dığınız kadını, yıllar sonra 
kocasını azarlarken görüp 

Allah’a şükretmeye ‘’Verilmiş 
sadakam varmış’’ denmez 

de ne denir?
***

Başkası olma kendin ol di-
yeceğim ama kendi halinde 

beş para etmezdi!

EGE Üniversitesi (EÜ) 
öğrencilerince hazırlanan 
projeler, TEKNOFEST 
Havacılık, Uzay ve Tekno-
loji Festivali kapsamında 
düzenlenen çeşitli yarışma-
larda ödüle layık görüldü. 
EÜ’den yapılan açıklamaya 
göre, EGESAM-BİYOİZ-
LEM Takımı, İnsanlık Ya-
rarına Teknoloji Yarışma-
sı’nın Sağlık ve İlk Yardım 
kategorisinde birinci oldu.

Ege Skyblue Takımı Jet 
Motor Tasarım Yarışma-
sı’nda ikincilik ve en iyi 

sunum, Ege Telsiz Takımı 
İnsanlık Yararına Teknoloji 
Yarışması’nın Afet Yöne-
timi kategorisinde üçüncü-
lük ve en iyi ticarileştirme 
potansiyeli ödülü elde 
etti. Ege ROV Takımı da 
İnsansız Sualtı Sistemleri 
Yarışmasında üçüncülük 
ödülü ile en iyi tasarım 
ödülü kazandı. EÜ Rektörü 
Prof. Dr. Necdet Budak 
öğrencileri tebrik ederek, 
projeleri desteklemeye 
devam edeceklerini ifade 
etti. AA

EÜ öğrencileri projeleriyle
TEKNOFEST’te ödüller aldı

Tire’de İncir ve Ceviz 
Festivali düzenlendi

Temel Temel 
KaramollaoğluKaramollaoğlu

Karşıyaka’da geçtiğimiz ay 
İzmir tarihinin en büyük or-

man yangınının meydana geldiği 
Yamanlar, yeniden doğuş gün-
lerinde unutulmaz bir şenliğe ev 
sahipliği yaptı. Karşıyaka 
Belediyesi’nin “Renk, 
Tat ve Dayanışma ile 
Yeniden Doğuyo-
ruz!” sloganıyla 
düzenlediği Ya-
manlar Domates 
Şenliği; Başkan 
Yıldız Ünsal’ın ev 
sahipliğinde; CHP 
Genel Başkan Yardım-
cısı Erhan Adem, İzmir 
Büyükşehir Belediye Baş-
kan Vekili Altan İnanç, ünlü şef 
Hazer Amani, tarım ve gıda yazarı 
Bilge Keykubat, meclis üyeleri, 
muhtarlar ve binlerce ziyaretçinin 
katılımıyla gerçekleştirildi.

Köy ve kent buluştu
Büyük coşkuya sahne olan 

açılış töreninde Domates Yeme 
Yarışması ile keyifli anlar yaşandı. 
En İyi Domates seçilerek, üreti-
cisi ödüllendirildi. Halk oyunları 

gösterisi de törene 
renk kattı. 

Köy ve kent 
yaşamını 

birleştiren 
şenlikte 
gün 

boyun-
ca çocuk 

etkinlikleri, 
eğlenceli ve 

sportif aktivi-
teler, konser ve 

müzik dinletileri, dans gösterileri 
düzenlendi. Domates detoks suyu 
ve menemen ikramları yapıl-
dı. Cordelion Mutfak Sanatları 
Merkezi’nin atölyeleri ilgiyle takip 
edildi. Şenlik alanında tezgah 
açan yerel üreticiler de geçmişi 
150 yıl öncesine uzanan Yamanlar 

domatesini ve el emeği ürünlerini 
katılımcılar ile buluşturdu.

‘Yarınlara taşıyacağız’
Karşıyaka Belediye Başkanı 

Yıldız Ünsal “Geçen ay bugünler-
de, belki de İzmir tarihinin en bü-
yük felaketlerinden birini yaşadık. 
O acı günleri tekrar yaşamamak 
dileğiyle bugün yine Yamanlar-
dayız; bu kez umudu yeşertmek, 
küllerimizden yeniden doğmak 
için bir aradayız. Bu coğrafyanın 
bize sunduğu güzellik-
lerden bir tanesi de 
Yamanlar domatesi. 
Bu domatesin 
150 yıl öncesi-
ne dayanan 
bir üretim 
serüveni var, 
günümüze ka-
dar ulaştı, şimdi 
de coğrafi işaret 
alma sürecindeyiz. 

Kuşaklar boyunca tarlasını süren, 
tohumunu eken ve bu kıymetli 
domatesi yarınlara taşıma müca-
delesi veren tüm üreticilerimizi 
yürekten kutluyorum. Sadece 
bugün değil; her zaman yanınızda 
olacağıma söz veriyorum” dedi. 

Şenlikte vatandaşlarla bir araya 
gelen ünlü şef Hazer Amani de 
“Ben Karşıyaka’nın Yamanlar 
köyünde bu kadar lezzetli ve güzel 
bir domatesin olduğunu bilmiyor-
dum. Harika bir ürün. Bu ürünü 

tanıtmalı ve gelecek 
nesillere aktarmalı-

yız” dedi. Tarım ve 
gıda yazarı Bilge 

Keykubat ise 
“Yamanlar 
Domates 
Şenliği çok 

değerli bir proje, 
tüm kente yayıl-

ması gerekiyor” 
ifadelerini kullandı.

Orman yangını felaketi yaşanan Yamanlar’da

Domates Şenliği
coşkuyla kutlandı
Karşıyaka Belediyesi 
tarafından düzenlenen 
“Yamanlar Domates 
Şenliği” muhteşem 
bir coşkuya sahne 
oldu. İzmir’in dört 
bir yanından gelen 
binlerce konuk; 
birbirinden lezzetli 
ikramlar ve eğlenceli 
etkinliklerle keyif dolu 
bir gün geçirdi

Timuçin
Çelebi

Yıldız Yıldız 
ÜnsalÜnsal
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Haber Müdürü
GÖRKEM TAŞDEMİR

1981 yılında, ASALA’ya bağlı Ermeni 
militanlar, Türkiye’nin Paris Başkonsoloslu-
ğu’nu bastı. 

1956 yılında, Türk Dil 
Kurumu “En İyi Yapıt 
Ödülü”nü, “Ali” adlı 
romanıyla Orhan Han-
çerlioğlu kazandı.

1973 yılında, 
Gine-Bissau, Porte-
kiz’den bağımsızlığını 
ilan etti.

‘En İyi Yapıt ‘En İyi Yapıt 
Ödülü’Ödülü’

Hançerlioğlu’nunHançerlioğlu’nun

Gine-BissauGine-Bissau
bağımsız bağımsız 

olduoldu

Paris’teki Türk Paris’teki Türk 
konsolosluğunakonsolosluğuna

ASALA baskınıASALA baskını

Hac izdihamındaHac izdihamında
769 kişi öldü769 kişi öldü

Henri GiffardHenri Giffard
zeplinle uçtuzeplinle uçtu

2015 
yılında, Suudi 
Arabistan’da 
Hac sırasında 
yaşanan izdi-
ham sonrasında 
en az 769 kişi 
öldü.

1852 yılında, Fransız HenriGiffard, ilk kez 
zeplinle uçtu. 

Danıştay İdari Dava Daireleri Kurul kararı ile 

 ‘Cesme Turizm  ‘Cesme Turizm 
Projesi’ iptal edildiProjesi’ iptal edildi
İzmir Tabip Odası, TMMOB İl Koordinasyon Kurulu, İzmir Barosu, İzmir Yaşam Alanları, ÇEŞÇEP ve 
davacı yurttaşlar, Çeşme Turizm Projesi’ne ilişkin gerçekleştirdikleri basın açıklamasında, Danıştay 
İdari Dava Daireleri Kurul kararı ile Çeşme Turizm Projesi’nin ortadan kalktığı duyuruldu

İzmir Tabip Odası, Türk Mühendisleri 
ve Mimarlar Odası Birliği İl Kordi-
nasyon Kurulu, İzmir Barosu, İzmir 

Yaşam Alanları, ÇEŞÇEP ve Davacı 
yurttaşlar, Çeşme Turizm Projesi’ne 
ilişkin basın açıklaması gerçekleştirdi. 
‘Kamu menfaatinin zaferi’ adlı basın 
açıklamasında, Danıştay İdari Dava Dai-
releri Kurul kararı ile Çeşme Turizm Pro-
jesi’nin ortadan kalktığı duyuruldu. Türk 
Tabipleri Birliği İzmir Tabip Odası’nda 
gerçekleştirilen basın açıklamasını İzmir 
Barosu Başkanı Sefa Yılmaz okudu. 

16	bin	hektarlık	alan	
12 Aralık 2020 tarihli Resmi Gaze-

te’de yayımlanan İzmir Çeşme Kültür ve 
Turizm Koruma ve Gelişim Bölgesinin 
sınırlarının yeniden belirlenmesine ilişkin 
Cumhurbaşkanlığı kararını hatırlatarak 
sözlerine başlayan Sefa Yılmaz, “Bu 
karar; Çeşme Yarımadasında mevcut 
devletin hüküm ve tasarrufu altındaki 
alanların tümünü, 47 Km kıyı alanını, de-
niz alanlarını ve bu alanlardaki beş adet 
adayı, 5.000 hektar orman alanını, içme 
suyu koruma havzalarının tamamını, böl-
gedeki doğal koruma alanlarını, nitelikli 
tarım alanları ile zeytinlikleri, kültürel ve 
arkeolojik miras alanlarını, yarımadada 
yerleşim alanları dışında kalan alanların 
tamamını içeren 16.000 Hektar (22.400 
futbol sahası büyüklüğünde) devasa 
kamu arazisini kapsamaktadır” dedi. 

 Yılmaz açıklamasının devamında, 
“Bu devasa kamu arazisi ve deniz alanları 
yatırımcılara irtifak hakkı tesisi suretiyle 

tahsis edilerek bu alanın tümünde ve 
deniz alanlarında halkımızın girişine 
kapalı imtiyazlı bir azınlığın kullanımına 

özgülenmiş, girişi denetimli, bağımsız 
özel bir yetki alanı oluşturulacaktır. 

Bu devasa kamu arazisinin ve deniz 
alanlarının irtifak hakkı sahibine 
devri karşılığı alınacak bedel kamu 
harcamaları için kullanılamayacak 
sadece alanın alt yapı yatırımlarına 
harcanabilecektir. Yani irtifak bedeli 
dahi kamuya değil yatırımcının hiz-
metine sunulacaktır” ifadelerine yer 
verdi. 

Nadir	bir	ekosistem	
Tahsis edilecek kamu arazisi ve 

deniz alanları nadir bir ekosistemi 
barındırdığına dikkat çeken Sefa 
Yılmaz, “ Alan, Doğal sit alanları, 
su koruma havzaları, orman alanları 
ile çok özel niteliklere haizdir. 

Ancak alanın bu çok özel nitelikle-
rine müdahale edilerek, imtiyazlı bir 
azınlığın hizmetine sunulmak üzere; 
mega yat limanları, golf sahaları, kıyı 
otelleri, lüks konut ve rezidanslar vb. 
yapılacaktır. Kurumlarımız ve çok 
sayıda duyarlı yurttaş; halkımızın 
yaşam alanlarına, nadir ve korunması 
gereken habitat alanlarına müdahale 
içeren ve hukuka aykırılığı daha önce 
de yargı kararı ile belirlenmiş işleme 
karşı Danıştay 6. Dairesi nezdinde 
dava açmış, ancak mahkemece ge-
rekçesiz olarak davanın reddine karar 
verilmişti” dedi. 

Kamuoyuna ‘Çeşme Turizm 
Bölgesi ilanına ilişkin Cumhurbaş-
kanlığı kararının kesin olarak iptal 
edildiği’ müjdesinin veren Yılmaz, 
“Hukuka aykırı bu karar temyiz 
edilmiş Danıştay İdari Dava Daireleri 
Kurulu’nun geçen hafta avukatla-
rımıza tebliğ edilen kararı ile deniz 
alanlarını da kapsayan bu denli bü-
yük bir alanın gereklilikleri açıklan-
madan turizm bölgesi ilan edilmesi 
hukuka aykırı bulunarak Danıştay 6. 
Dairesinin kararı bozulmuştur. İdari 

Yargılama Usulü Kanunu gereğince 
Danıştay Dairesinin, Danıştay İdari 
Dava Daireleri Kurul kararına karşı 
direnme hakkı bulunmamaktadır. 
Danıştay Dairesi, bozma kararı doğ-
rultusunda karar vermek zorundadır. 
Bu nedenle, Danıştay İdari Dava 
Daireleri Kurul kararı ile Çeşme 
Turizm Bölgesi ilanına ilişkin Cum-
hurbaşkanlığı kararının kesin olarak 
iptal edilmiş olduğunu kamuoyuna 
müjdelemek isteriz” ifadelerine yer 
verdi.

“Kamuoyuna müjdeyi veriyoruz”

Alev 
Hamitoğulları	

Yılan

İSTANBUL’DA 
yaşamını yitiren 52 
yaşındaki Metin 
Arolat’ın cenazesi, 
İzmir’de toprağa 
verildi.Kadıköy’de, 
20 Eylül’de sahne 
aldığı otelde şarkı 
söylediği sırada 
fenalaşan ve kal-
dırıldığı hastanede 
hayatını kaybeden Arolat için Beşik-
çioğlu Camisi’nde öğle vakti cenaze 
töreni düzenlendi.Sanatçının ailesi 
ve dostlarının yanı sıra sevenlerinin 
katıldığı törende, Arolat’ın ablası Fatoş 

Alkan taziyeleri kabul etti.
Arolat’la 30 yıllık arkadaşlıkları 

olduğunu belirten şarkıcı Işın Karaca, 
“Her çalıştığı sektörde çok sevilen 
biriydi. En son geçen hafta konuş-
muştuk. Filmlerle ilgili konuşmuştuk. 
Film yollamıştı, hala izlemedim, 

izleyeceğim. Kabul süreci hiç kolay 
değil. Ölüm hepimize ama bu kadar 
erken beklediğimiz bir şey değildi” 
diye konuştu.

Arolat’ın cenazesi, cenaze namazı-
nın ardından Örnekköy Mezarlığında 
defnedildi. AA

İzmir’de 1972 yılında 
dünyaya gelen Metin Arolat, 
Dokuz Eylül Üniversitesi 
İktisadi ve İdari Bilimler Fa-
kültesi İşletme Bölümünden 
mezun olduktan sonra 1995 
yılında “Ayrılık Olmaz” isimli ilk 
albümüyle müzik piyasasına giriş yaptı.

Arolat, hem yönetmenlik hem 
şarkıcılık kariyerini birlikte 
yürüttü. “Ayrılık Olmaz”, 
“Yine Bir Başıma”, “Kabul 
Et”, “Lütfen Yaz Gelsin”, 

“Çok Daha Ötesi”, “Karavan” 
gibi albüm ve single çalışmalarına 

imza attı. 

UNUTULMAZ UNUTULMAZ 
ŞARKILAR ŞARKILAR 

Son yolculuğuna Son yolculuğuna 
İzmir’de uğurlandıİzmir’de uğurlandı

BURSA’DA eğitim uçağının Yenişehir Havalimanı apron 
kısmına düşmesi sonucu iki pilot hayatını kaybetti.Bursa 
Valiliğinden yapılan açıklamada, özel bir uçuş okuluna ait 
2 kişilik eğitim uçağının düştüğü belirtildi.Açıklamada, 
kazada 2 pilotun hayatını kaybettiği olayla ilgili adli ve 
idari soruşturma başlatıldığı kaydedildi.

Kazada yaşamını yitiren pilotların Ünal Aster (61) ile 
Emir Gulal Nalcı (42) olduğu öğrenildi.Yenişehir Kay-
makamlığından yapılan açıklamada da Bursa Yenişehir 
Havalimanı’nda faaliyet gösteren bir uçuş okuluna ait 
eğitim uçağının dün saat 07.56’da eğitim yapmak üzere 

havalimanından 
kalkış yaptığı 
belirtildi.

Uçağın saat 
08.15 sıralarında 
iniş yaptığı esnada 
pist bölgesine 
düşmek suretiyle 

kaza kırıma uğradığı bilgisi verilen açıklamada, şu ifadeler 
kullanıldı:

“Havalimanı kamera kayıtları üzerinden yapılan 
incelemede uçağın piste teker koyduğu, akabinde hızlı bir 
şekilde tekrar kalktığı ve sağ tarafa hızlı bir manevra yap-
tıktan sonra ikinci piste düşmek suretiyle kaza meydana 
gelmiştir. Bahse konu uçak içerisinde bulunan iki pilot 
kaza sonucu hayatlarını kaybetmiştir. Konuyla ilgili olarak 
adli ve idari tahkikat başlatılmıştır. Havalimanımız normal 
faaliyetlerine devam etmektedir.” AA

2 pilot öldü
Eğitim uçağı düştü

FatoşFatoş
AlkanAlkan

ArmağanArmağan
ÇağlayanÇağlayan
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GAZIEMIR Belediyesi’nin yurttaşları sağlıklı, çevreye 
duyarlı ve sürdürülebilir bir yaşam tarzına yönlendirmek 
amacıyla Avrupa Hareketlilik Haftası’nda düzenlediği 
etkinliklere katılan vatandaşlar, sağlıkları ve kentleri için 
spor yaptılar. Her yaştan yurttaşın büyük ilgi gösterdiği et-
kinlikler, bisiklet turu ile başladı. Belediye binası önünden 
başlayan bisiklet turu Önder Caddesi, Abdülhamit Yavuz 
Caddesi, 80 Sokak ve Gazi Atatürk Bulvarı’ndan Festival 
Alanı’na ulaştı. Gaziemirliler, sürdürülebilir ulaşım için 
pedal çevirerek, hem sağlıklarını korudu hem de daha 
çevreci ulaşım seçeneklerinin önemine dikkat çekti. Et-
kinliğe katılanlar alanda oluşturulan mini golf, ayak tenisi, 
atletizm, langırt, mini voleybol, airbadminton ve bilek 
güreşi gibi parkurlarda eğlenceli anlar yaşadı. Gaziemir 
Belediye Başkanı Ünal Işık ile Gaziemir Gençlik ve Spor 
İlçe Müdür Vekili Enver Yılmaz da parkurlarda ter döktü. 
Gaziemir Belediye Başkanı Ünal Işık, “Bireylerin sağlıklı 
bir yaşam sürmesini sağlamak, çevremizi koruyarak 
sürdürülebilir bir gelecek inşa etmek için hep birlikte çalış-
malıyız. Unutmayalım ki dünyamızın geleceği hepimizin 
ellerinde” dedi.Yurttaşları daha sağlıklı, çevreye duyarlı ve 
sürdürülebilir bir yaşam tarzına yönlendirmeyi amaçlayan 
etkinlikler, Gaziemir Genç Ofis grubunun konseriyle son 
buldu.  HABER MERKEZI

BATI Anadolu Sanayici ve İş İnsanları Dernek-
leri Federasyonu (BASİFED) Başkanı Semiha 
Güneş ile dernek üyeleri, Karabağlar Belediye 
Başkanı Helil Kınay ile bir araya geldi. Ziya-
rette iki kurum imzaladığı protokolle teknik 
ekiplerin önümüzdeki günlerde bir araya gelip 
hangi projelerde işbirliği yapabileceği konu-
şulacak. BASİFED Başkanı Semiha Güneş, 
Karabağlar’ın kentsel dönüşüm başta olmak 
üzere birçok ilçe belediyesinin yaşadığı sorun-
ları bulunduğunu belirterek, “Bu sorunların 
çözümünde her zaman elini taşın altına koyan iş 
dünyası olarak neler yapabileceğimizi konuşma-
ya geldik” dedi. Karabağlar Belediye Başkanı 
Helil Kınay ise kamuya fayda sağlayacak her 
projede birlikte olmak istediklerini söyledi. 
Kınay, “Bu sorunları belediye olarak yalnız 
başına çözmemiz mümkün değil. BASİFED 
ile de imzalayacağımız protokolün ardından 
teknik ekipler bir araya gelerek hangi alanda 
projeleri hayata geçireceğimizi planlayacaklar. 
Türkiye’ye örnek olabilecek projeleri Karabağ-
lar’da hayata geçireceğimize inanıyorum” diye 
konuştu. HABER MERKEZI

ÇIĞLI Belediyesi, ilçe genelinde yaya ve araç 
trafiğini rahatlatacak yol genişletme ve üst yapı düzen-
leme çalışmaları kapsamında Balatçık Mahallesi’nde 
yol üstünde bulunan metruk binanın yıkımı ile başladı. 
Balatçık Mahallesi 8901 Sokak’ta yürütülen proje 
kapsamında, ilk olarak yola terki yapılmış metruk 
binanın yıkımı gerçekleştirildi.Yıkım işlemlerinin 
tamamlanmasının ardından İzmir Büyükşehir Beledi-
yesi’nin desteğiyle zemin yenileme ve yol genişletme 
çalışmalarıbaşlayacak. Mahalledeki yıkım ve yol 
yapım çalışmalarını yerinde takip eden Çiğli Belediye 
Başkanı Onur Emrah Yıldız, “Balatçık Mahallesi 
8901 Sokak’ta başlattığımız yol genişletme çalışmala-
rımızın ilk etabını tamamladık.Yol kenarındaki metruk 
binanın yıkımı, hem estetik hem de güvenlik açısından 
büyük bir önem taşımaktaydı.Mahallemizin ulaşımını 
daha güvenli ve akıcı hale getirmek için önemli bir 
adım attık. Yol genişletme projemizin ilk etabında, 
özellikle trafik yoğunluğunun azaltılması ve yayaların 
güvenliğinin artırılmasını hedefliyoruz” diye konuştu. 
HABER MERKEZI

Gaziemir’de sağlık
için spor yaptılar

Binalar yıkılıp
yol genişleyecek

Karabağlar ile ‘Ne Karabağlar ile ‘Ne 
yaparız’ protokolüyaparız’ protokolü

KONAK Belediyesi’nin yaz 
tatili boyunca kesintisiz 
sürdürdüğü ‘Mutlu 
Çocuklar Sokağı’ 
etkinlikleri ile 
sokaklar çocukların 
oyun alanı oldu. 3 
ay boyunca her haf-
ta farklı iki mahal-
lede gerçekleştirilen 
Mutlu Çocuklar Sokağı 
ile 18 mahallede yaklaşık 
5 bin çocuk oyunlar oynadı. 
Sokaklar trafiğe kapatılarak çocukların 
özgürce oyun oynayabilmesi sağla-

nırken çiçek dikim, çevre atık 
bilgilendirme, mask boyama, 

yüz boyama, patates 
baskılı bandana yapımı 
ve boncuk bileklik 
yapımı atölyelerine 
katılarak el becerile-
rini de geliştirdiler. 

Kimi çocuklar basket-
bol, futbol ve voleybol 

oynarken kimileri de zeka 
oyunlarında yarıştı; anne 

babalarının da zamanında oynamış 
olduğu ip atlama, hulahop çevirme, 
istop ve seksek oynayarak eğlenceli 

anlar yaşadı.Çocukların oyunlarına eş-
lik eden ve mahallelilerle sohbet eden 
Konak Belediye Başkanı Nilüfer Çı-
narlı Mutlu, “Mutlu Çocuklar Sokağı 
ile sokakları oyun kültürünün yeniden 
canlandığı alanlara dönüştürdük. Yaz 
tatili boyunca 18 farklı mahalleye 
taşıdığımız Mutlu Çocuklar Sokağı 
etkinliğimize şimdiye kadar yaklaşık 5 
bin çocuğumuz katıldı. Çocuklarımızın 
keyifli oyunlarla sosyalleştiği ve kendi 
sokaklarında doyasıya oynamanın 
tadını çıkardığı etkinliklerimiz bir süre 
daha devam edecek” diye konuştu. 
HABER MERKEZI

18 mahallede 5 bin çocuk ‘Mutlu’ oldu 

‘Emsal artısı‘Emsal artısı
vahim hataydı’vahim hataydı’
İzmir Büyükşehir Belediyesi tara-

fından, İzmir Deprem Master Planı 
Çalıştayı gerçekleştirildi. Çalıştayın 

açılışında konuşan İzmir Büyükşehir 
Belediye Başkanı Cemil Tugay, “30 
Ekim 2020 depreminden sonra 4 yıl 
geçti, 6 Şubat’ta korkunç bir depremi 
ülke olarak yaşadık. Onun da bize gös-
terdiği pek çok şey oldu. Sorumuz şu; o 
günden bugüne depremle ilgili direnç-
liliğimizi ne kadar arttırdık? Olası bir 
deprem durumunda yaşanacak sorunlara 
ne kadar hazırlıklıyız? Bu sorunun ce-
vabını hepimizin endişe edebileceği bir 
cevap. Yapılması gereken mevzuat deği-
şiklikleri yapıldı mı? Almamız gereken 
kararları aldık mı, elde edilmesi gereken 
verileri yeterince hızlı ve kapsamlı 
olarak aldık mı? Bunları analiz ettik ve 
olası risklere karşı daha dirençli hale 
geldik mi? Mutlaka bir şeyler yapıldı. 
Ama görünen o ki yapılanlar yetersiz” 
diye konuştu.

‘Kat artışı hata’
30 Ekim 2020 depreminden sonra 

bu şehirde ağır ve orta hasarlı binalara 
emsal artış vermek zorunda kaldıklarını, 
bu durumun kendileri için çok büyük 
üzüntü kaynağı olduğunubelirten Tugay, 
“Çünkü başka hiç kimsenin yardım 

niyeti yoktu. Büyükşehir Belediyesi’nin 
gücünü aşan bir sorundu ve öylesi-
ne tuhaf bir eleştiriye maruz kaldı ki 
yapabileceği tek şeyi yaptı, emsal artış 
verdi. Doğru muydu, değildi. Bugün 
de özellikle bozuk zeminli yerlerde, 
temel bina üst yapısı arasındaki ilişkinin 
doğru hesaplanmadığını düşündüğüm 
bugünkü şartlarda binalara emsal artış 
verip katlarını yükseltmek şehrimizin 
özellikle bazı bölgeleri için vahim bir 
hatadır” ifadelerini kullandı

‘Master plan yapacağız’
Deprem Master Planı çalışmasının 

yeni bir çalışma olacağını söyleyen 
Tugay,“Çünkü 1990’da yapılan bugün 
için güncelliğini kaybettiğine dair pek 
çok veri var elimizde. O yüzden tama-
men yeni bir master planı çalışması 
yapacağız gibi görünüyor. Çünkü 
1999’dan bugüne İzmir çok değişti. 
Dönüşüm ve bina güçlendirme konu-
sunda ara çözümler üretmemiz lazım. 
İzmir’de ne zaman deprem ola-
cak bilemeyiz. Kökünden bina 
yıkma, yapma sürecini İzmir 
ölçeğinde yetiştiremeyiz. Ara çö-
zümler üretmemiz lazım. Bunlarla 

ilgili çalışmaları kapsam içine 

aldığımız deprem 
master planı istiyorum 
belediye başkanı ola-
rak” dedi. 

İktidarı isim vermeden eleştiren 
Tugay sözlerini şöyle sürdürdü: 
“Yakın zamanda yaşanan, 
bugün hepimizin en fazla 
canını sıkan körfez konusunda 
da söylediğim gibi; falanca kurum, 
filanca yönetimdeyip ayrıştırma 
hatasından acilen vazgeçilmeli. Ülkemizin çok 
değerli yöneticileri, bilim insanları, pek çok ça-
lışma yapıyor. Ama bir şekilde ayrıştırılıyorlar. 
Farklı iki tane ülke varmış gibi iki ayrı ülkede 
iki ayrı çalışma yapılıyormuş gibi davranılıyor. 
İnsanların ‘benim küçük iktidar alanlarım olsun, 
oralarda da başarılar tamamen bana ait olsun’ 

anlayışında en azından 
deprem gibi afetler 
gibi konularda acilen 
vazgeçilmesi gerek. 

Herkes kendine gelsin. 
İşbirliğiyle çok daha hızlı yol 

alınabilir. Bakanlığa birçok yerden 
mevzuat değişikliği önerisi getirildi 
ama hiçbir şey yapılmadı. 4 sene önce 
ne kadar yanlış ve eksikse şu gün-
de aynı yanlış ve eksikler duruyor. 
Nasıl düzelteceğiz, kapanmış olan 
kulakları ne zaman açacağız ve gelen 
sesler ne zaman duyulacak?”

İzmir’de 2020 yılındaki deprem sonrası ağır ve orta hasarlı binalara emsal artışı vermek zorunda kaldıklarını söyleyen Başkan 
Cemil Tugay, “Kimse yardım etmeyince yapılabilecek tek şeyi yaptık. Fakat binalara emsal artışı vermek vahim bir hatadır” dedi

‘BENIM‘BENIM
 OLSUN’  OLSUN’ 

ELEŞTIRISIELEŞTIRISI

Tek projeyle 5 
çözüm birden

Bornova 
Belediyesi, 
Yeşilova’da 
yapacağı çok 
amaçlı tesisle 
Kent Market, 
Kent Lokantası, 
kreş, aile sağlığı 
merkezi ve pilates 
salonunu bir arada 
hayata geçirecek
BORNOVA Belediyesi, pek çok 
alanda hizmet vermeyi planladığı 
proje için Yeşilova Mahallesi’nde, 
4076 ve 4045 sokakların kesişiminde 
yer alan 800 metrekarelik binanın 
giriş katını kiralayacak. 5 bağım-
sız bölümden oluşan binada Kent 
Market, Kent Lokantası, Kreş, Aile 
Sağlığı Merkezi ve Pilates Salonu 
açılacak. Başkan Eşki, Bornova 
İlçe Sağlık Müdürü V. Tevfik Oğuz, 
Yeşilova Mahallesi Muhtarı Sevda 
Korkmaz, belediye meclis üyeleri 

ve bölge sakinleriyle birlikte alanda 
incelemelerde bulundu. Projenin 
hızlı bir şekilde hayata geçirilmesi 
için çalışmalara başlayacaklarını 
ifade eden Eşki, “Vatandaşlarımızın 
ihtiyaçlarını en iyi şekilde karşılamak 
için her adımda titizlikle çalışıyoruz” 
diye konuştu. 

1 tesis 5 çözüm
Bornova Belediye Başkanı Ömer 

Eşki, çok amaçlı sosyal tesisin 
Yeşilova Mahallesi sakinlerinin 

temel ihtiyaçlarını karşılamak üzere 
tasarlandığını belirterek; “Bölgenin 
sağlık, eğitim, sosyal hizmet ve spor 
ihtiyaçlarına yanıt verecek bir tesis 
oluşturuyoruz. Aile Sağlığı Merke-
zi’ni İlçe Sağlık Müdürlüğü’ne dev-
rederek halkımızın sağlık hizmetleri-
ne daha kolay erişmesini sağlamayı 
hedefliyoruz. İhtiyaç sahibi vatan-
daşlarımız için Kent Market ve Kent 
Lokantası’nı da hizmete sunacağız. 
Ayrıca kreş ve fitness salonu olacak” 
dedi. HABER MERKEZI

IZMIR Büyükşehir Belediyesi, otogar çevresinde uzun 
yıllardır devam eden trafik sorununa son veriyor. Otogar 
girişinin bulunduğu viyadük altındaki yol düzenleme ça-
lışmaları tamamlandığında hem yayalar hem araçlar için 
bu bölgedeki ulaşım güvenli, hızlı ve konforlu olacak.
Yol düzenleme çalışmalarının ardından peyzaj düzen-
lemeleri ve viyadük altı tasarım çalışmaları iki aylık bir 
sürede tamamlanacak. İzmir Büyükşehir Belediyesi Fen 
İşleri Dairesi Başkanı Sercan Kahya, “Çalışmalarımız 
tamamlandığında otogar önünde düzenli ve rahat bir tra-
fik akışı olacak. Altyapı çalışmalarını büyük oranda bitti; 
asfalt uygulamamız sürüyor. Ardından peyzaj düzenle-
memiz başlayacak. En kısa sürede çalışmaları bitirmeyi 
hedefliyoruz” şeklinde konuştu. HABER MERKEZI

Otogar önünde 
geri sayım başladı 

Filiz
Erol

CemilCemil
TugayTugay

ÖmerÖmer
EşkiEşki
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REKLAM Kurulu, yılın ilk 9 ayında 
gündemine gelen 1340 dosyayı inceledi, 
aldatıcı reklam veya haksız ticari uygula-
ma olduğu tespit edilen 1173 dosya için 
187,5 milyon lira ceza kesti.

Reklam Kurulu, yılın 9 ayında aldatıcı 
reklam veya haksız ticari uygulamalar 
nedeniyle firmalara 187 milyon 456 bin 
473 liralık idari para cezası uygulanması-
nı kararlaştırdı.

Ticaret Bakanlığından yapılan açıkla-
mada, Kurulun, eylül ayı toplantısında, 
tüketicileri aldatıcı ve yanıltıcı nitelikte 
birçok reklam ve ticari uygulamaya yöne-
lik kararların alındığı, dünyada “karanlık 
ticari tasarımlar” olarak bilinen aldatıcı 
ticari tasarımların görüşüldüğü bildirildi. 
Görüşülen 144 dosyadan 118’inin mev-
zuata aykırı bulunduğu bilgisi verilen 
açıklamada, “Reklam Kurulu yılın 9 ayın-
da toplam 1340 dosya hakkında görüş 
ve değerlendirmelerde bulundu. Alda-
tıcı reklam veya haksız ticari uygulama 
olduğu tespit edilen 1173 dosya hakkında 
durdurma cezasının yanı sıra toplam 187 
milyon 456 bin 473 lira idari para cezası 
uygulandı” denildi. AA

DÖRT yıl önce hazır hale getirilerek, Türkiye 
Noterler Birliği tarafından kullanıma açılan Güvenli 
Ödeme Sistemi, 27 Eylül’de vatandaşlar için de zo-
runlu hale gelecek. İkinci el araç alışverişini güvenli 
hale getirmek amacıyla uygulanacak olan Güvenli 
Ödeme Sistemi ile aracını satmak isteyen satıcıya bir 
referans numarası verilecek. Alıcı satış bedelini aracı 
kuruma bloke edecek ve satış işlemi gerçekleştirme 
noter tarafından onaylandıktan sonra aracı kurumdan 
satıcıya parası ödenecek. Sistem ile dolandırıcılığın 
önüne geçilmesi hedefleniyor. 

Motorlu Araç Satıcıları Federasyonu (MASFED) 
Başkanı Aydın Erkoç ise galericiler olarak notersiz 
satış yapmak istediklerini söyledi. Erkoç, Ticaret 
Bakanlığı tarafından hazırlanan “Motorlu Kara Ta-
şıtlarının Ticareti Hakkında Yönetmelik”te belirtilen 
standartları karşılayan kişilerin, ikinci el araç satışı 
yapabilmek için Mesleki Yeterlilik Belgesi aldıkları 
bilgisini vererek, “Bizler, devletin ikinci el araç satışı 
için yetkilendirdiği kişileriz. Galericilerden alınan 
ikinci el araçlarda herhangi bir sorun çıkması ya da 
dolandırıcılık gibi bir olay yaşanması halinde zaten 
hem MASFED bünyesindeki Tahkim Kurulumuz 
hem de Ticaret Bakanlığı tarafından idari yaptırım 
uygulanıyor. Bu nedenle bizler ‘notersiz satış’ yap-
mak istiyoruz” ifadelerini kullandı. Yıllık ortalama 
9 milyon araç satışının gerçekleştiği Türkiye’de, bu 
satışların yarısına yakınının galericiler tarafından 
yapıldığını aktaran Erkoç, “Yeni uygulamada hem 
Güvenli Ödeme Sistemi ücreti hem de noterler 
tarafından talep edilen satış ücreti ile vekalet ücreti 
bizleri çok zorluyor” dedi. HABER MERKEZİ

YABİSAK, yazılımdaYABİSAK, yazılımda
‘Avrupa Küme’sinde‘Avrupa Küme’sinde

Vergileme
kapasitesi

mahmutaydogmus@hotmail.com

Orta Vadeli Program’ın açıklanmasıyla 
beraber 2024 ve müteakip yıllar için 

öngörülen hedefleri de görmüş olduk. Cari 
yılda vergi yükü hedefi yüzde 18’den yüzde 
17.2’ye çekilmiş durumda. Bu yıl içinde 
herhangi bir vergi kaleminde indirim olma-
dığına göre bu nasıl hesap diye sormadan 
geçemiyorum.

Nüfus artış hızında beklenmedik bir durum 
olmadığına göre o halde 18 hedefi konuldu-
ğunda başkaca vergiler bekleniyordu, ancak 
bu durum gerçekleşmedi. Bu suretle hedefler 
aşağı yönlü revize edildi.

İşin can alıcı kısmı şöyle; 2025 yılında 
vergi yükünün 18.1’e çıkarılması planlanıyor. 
Bu yılı 17.2’den kapatıp gelecek sene 0.9 
baz puan artıracaksak demek ki seneye yeni 
vergiler yolda.

Vergileme kapasitesinin dolduğunu çok 
defa vurguladık. Ekonomide büyüme ra-
kamları 3-4 seviyelerinde olup, enflasyonla 
mücadele ekseninde ekonominin soğutulduğu 
bir dönemde ilave vergi koysanız da tahsilat 
beklentisini karşılayacak atmosferi bulamaz-
sınız.

Yılın ilk sekiz aylık döneminde 5.2 trilyon 
bütçe geliri sağlandı. Yıl sonu hedefi 8.6 
trilyon olduğuna göre 5.7 trilyon seviyesin-
de olmamız gerekiyordu. Ancak 500 milyar 
hedefin altındayız.

Bu durum getirilen birçok ilave vergi-
ler, artırılan cezalar ve yoğun denetimlere 
rağmen bu seviyelerde. Aslında söylemek 
istediğim konu da burası.

Ekonominin anlık durumu mevcut ver-
gi yükünü kaldırmıyor, aksine aşağı yönlü 
ivme var. Seneye ilave olarak yeni vergilerle 
halkın karşısına çıkarsanız, politik kısmı bir 
kenara gelirler anlamında sorun yaşarsınız.

Dolayısıyla enflasyonu 20 bant altına 
çekmeden ve ekonomide boom dönemini 
yaşamadan mevcudu korumak kendi içinde 
başarı sayılır.

Kamu harcamalarında bir program dahilin-
de tasarrufa gidip giderleri kısmanın, enflas-
yonla mücadele döneminde vergi artışlarına 
göre daha mantıklı bir yol olduğunu göz ardı 
etmemek gerekir.

Bu periyotta sosyal güvenlik reformu, 
personel reformu ve güven iklimiyle düşecek 
CDS’lerin faiz yükü katkısını önemsersek 
çok daha iyi skor alabiliriz.

Mahmut Aydoğmuş
E. Vergi Başmüfettişi & Öğretim Görevlisi

TÜRKİYE’Yİ dijital dünyada 
küresel bir oyuncu yapma hede-
fiyle, yazılım ve bilişim sanayi 
ekosistemini geliştirmeye yönelik 
faaliyetlere liderlik eden Yazılım 
ve Bilişim Sanayicileri Küme-
lenme Derneği (YABİSAK), 
Avrupa Küme İşbirliği Platformu 
(European Cluster Collabora-
tion Platform- ECCP) üyesi 
oldu. Bu üyeliğinin Avrupa’daki 
diğer kümelerle iş birliklerini 
artırarak, bilgi paylaşımını 
ve yenilikçi projelere 
katılımlarını destekle-
yeceğini vurgulayan 
YABİSAK Başkanı 
Dr. Faruk Güler, “Bu 
platformda kuraca-
ğımız iş birlikleri 
İzmir’deki yazılım 
ve bilişim firmalarının 
yeni pazarlara açılmasını 
sağlayacak ve yerel giri-
şimcilerin uluslararası projelere 
katılımını artıracaktır” dedi. 

‘Projeler desteklenecek’
İzmir’in uluslararası yazılım 

ve bilişim sektöründe daha fazla 
görünür olmasını sağlayacak 
olan bu üyeliğin İzmir’in bilişim 

sektöründeki 
potansiyelini de 
ortaya çıkara-
cağını aktaran 
Güler, “Böylece, 

bölgemizdeki 
yenilikçi girişimler 

ve araştırma projeleri 
desteklemiş olaca-

ğız. ECCP üyeliğimiz, 
İzmir’in bilişim sektöründeki 
potansiyelini ortaya çıkarmak 
için yürüttüğümüz çalışmalara 
güç katacak; yerel firmalarımı-
zın uluslararası alanda tanınma-
sına yardımcı olacaktır” şeklinde 
konuştu. Dr. Güler, ECCP’nin 

İzmir’deki yazılım ve bilişim 
firmalarına, inovasyon süreç-
lerini hızlandırmak için ihtiyaç 
duydukları kaynakları ve destek-
leri sunma konusunda da önemli 
bir platform olduğunu belirterek, 
“Bu üyelik İzmir’in yazılım ve 
bilişim sektöründeki büyüme po-
tansiyelini artırarak, bu alandaki 
küresel oyuncular arasında daha 
etkin bir rol üstlenmesini sağla-
yacak. İzmir’in bilişim ekosiste-
minin güçlenmesi sadece yerel 
ekonomiye değil, aynı zamanda 
ulusal düzeyde de önemli bir 
katma değer sağlayacaktır” diye 
konuştu. HABER MERKEZİ

Araç satışında ‘güvenli 
ödeme’ zorunlu oluyor Aldatan 

reklamlara 187 
milyon lira ceza

Başkanlığını ESBAŞ CEO’su Faruk Güler’in yaptığı YABİSAK, 
yazılım ve bilişim alanında Avrupa Küme İşbirliği Platformu 

(ECCP) üyesi oldu. Güler, “İzmir’in de tanınırlığı artacak” dedi

Faruk Faruk 
GülerGüler

Aydın Aydın 
ErkoçErkoç

Bu yıl Türkiye ve dünya genelinde 
önceki yıllara göre neredeyse iki 

kat bir rekolte öngörülüyor. Zeytin 
sektör temsilcilerinin katılımıyla oluş-
turulan Zeytin Rekolte Tespit Komis-
yonu’nun çalışmaları ise hala devam 
ediyor. Sektör temsilcileri, şu an için 
rakam veremediklerini ama önceki 
yıllara göre yüksek zeytin rekoltesi 
beklediklerini dile getirdi. Ürün bol 
olduğu sürece piyasada arz noksanın-
da sıkıntı yaşanmayacağını aktaran 
Ulusal Zeytin ve Zeytinyağı Konseyi 
Başkanı Mustafa Tan, “Tüketici daha 
fazla ürünle buluşacak. Üretici açı-
sından bakıldığında işçilik geçen sene 
400 TL’den 800-1000 TL’ye çıktı. 
Girdi fiyatları yüzde 50 artarken tüke-
ticinin daha ucuza yemesinin hayalini 
kurdurmak bir sömürü olur. Çünkü 
Türkiye’de de fiyatlar dünya fiyatla-
rıyla paralel gider” diye konuştu. 

En ucuzu 7.5 euro
Şu anda dünya piyasasına yön 

veren 3 ülke olduğunu vurgulayan Tan, 
“Bunlar İspanya, İtalya ve Yunanis-
tan. Oradaki üretici fiyatlarına 
bakarsak İtalya’da 9,5 euro. İs-
panya’da 7,60 euro, Tunus’ta 
7,52 euro. Türkiye’de de bu 
seviyelerde olacağını tahmin 
ediyoruz” ifadelerini kullandı. 
Rekolte tahmini konu-
sunda yoğun bir 
çalışma yürütüldü-
ğüne dikkat çeken 
Tan, “Tipik bir 
‘var yılı’ hatta 
daha iyisi bekle-
niyor. Zeytin-
yağı fiyatları 
dünyada neyse 
Türkiye’de 
ona paralel ol-
malıdır. Geçti-
ğimiz yıllarda da 
oldu bu yani. Ama 
şimdiden fiyatlar 
üzerinden spekülas-

yonlar yapılmamalı. Bu yıl herkes ülke 
penceresinden bakıp kendi menfaatleri 

doğrultusunda değil üreticiyi, ti-
careti yapanı düşünerek hareket 

etmeli. Ortak paydalarda bir-
leşilmeli. Kimse ezilmemeli” 
şeklinde konuştu.

‘Telafi edilecek’
Ege Zeytin ve Zeytinyağı 
İhracatçıları Birliği (EZ-

ZİB) Başkanı Mehmet 
Emre Uygun, da hem 
iç piyasaya yetecek 

hem de her 
ihracata 
yetecek 

yeterlilikte 
ürün olaca-

ğını vurguladı. 
Diğer üretici 

ülkelerde de iyi ürün 
beklentisinin yüksek 

olduğunu hatırlatan 
Uygun, “Dünya fiyatları 

ne olursa olsun Türkiye’nin 

iyi bir ihracat yılı olacağını tahmin 
ediyoruz. Geçtiğimiz iki üretim yılı 
üst üste zeytinyağı fiyatları tarihte hiç 
olmayan yüksek seviyelere geldi. Ama 
her bunun sebebi tabii ki özellikle 
Akdeniz Havzası başta olmak üzere 
üretildiği ülkelerdeki üretim kayıpla-
rıydı. Bu üretim kayıpları bu 
sene telafi edileceğini düşünü-
yoruz” ifadelerini kullandı.

‘Kısıtlama faydasız’
Geçtiğimiz yıl uygulanan 

zeytinyağındaki ihracat kısıtla-
masının tekrar olacağını düşün-
mediklerini kaydeden Uygun, 
“Yapılan kısıtlamalardan kimse 
bir fayda görmedi. Zaten yasakları kal-
dırmakla ilgili çok gayret ettik. Tekrar 
böyle bir endişemiz olmasını istemiyo-
ruz. İhracatçılar Birliği olarak strateji-
miz dökme, ambalajlı olarak ortalama 
ihraç fiyatlarımızı maksimize etmek. 
Bunun artık ambalaj ya da dökme 
olmasının bir önemi yok. Dünyada o an 
dökme veya ambalajlı fark etmeksizin 

ne talep edilirse onu tedarik edebiliriz” 
diye konuştu.

‘Kotalar artırılmalı’
Birincil hedeflerinin Avrupa Birliği 

ambalajlı zeytinyağını daha iyi pazar-
layabilmek için kotaların arttırılması 

talebinin olduğunu belirten 
Uygun konuşmasını şöyle 
tamamladı: “İngiltere’yle 
yapılacak STA görüşmelerinin 
hızlandırılması ve mümkün-
se zeytinyağının buradan 
ayrıştırılarak öncelik tanın-
malı. Çünkü Avrupa Birliği 
ve İngiltere ambalajlı markalı 
zeytinyağı ithalatı yapan ülke-

ler. Avrupa Birliği ülkelerinin ülkemiz 
için belirlediği ihracat kotalarının 
artırılması için çalışmalıyız. Önemli 
ithalatçı ülkelere ticari heyetlerimizi 
hızlandırdık. Önümüzdeki senelerde 
de farklı alıcı ülkelere ambalajlı zey-
tinyağı ihracatımızı arttıracak nitelikli 
ticaret heyetlerini yapmaya devam 
etmeyi planlıyoruz.”

‘Tüketiciye hayal
kurdurmayalım’

Sektör temsilcileri bu yıl zeytinde ‘var yılı’ yaşandığını rekoltenin önceki senelerden daha iyi 
olacağını söyleyerek, “Fakat fiyatlar konusunda vatandaşa ucuz zeytin hayali kurdurmayalım” dedi

Mustafa Mustafa 
TanTan

Mehmet Mehmet 
Emre Emre 

UygunUygun

ÖZEL

Filiz Erol
HABER
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ÇIĞLI Belediye Meclisi AK 
Parti Grup Başkanvekili Özgür 
Kaner, ilçede yaşanan çöp krizi 
ile ilgili açıklamalarda bulundu. 
Çiğli Belediyesi’nin çalışanları-
na maaşlarını eksik ödemesi ve 
içerdeki alacakları zamanında 
vermemesi nedeniyle büyük bir 
kriz yaşandığını belirten Kaner, 
“Belediyenin mali yönetimindeki 
başarısızlık, Çiğli’de çöp toplama 
hizmetlerini durma noktasına 
getirdi. İşçiler, hak ettikleri maaş-
larını ve alacaklarını alamadıkları 
için çöp toplamaya çıkmıyor” 
diye konuştu. Bu durumun 
Çiğli’nin sokaklarında 
yığınla çöp birikmesine 
ve halkın ciddi bir mağ-
duriyet yaşamasına sebep 
olduğunu aktaran Kaner, 
“Çiğli halkı, çöp yığınlarıyla 
boğuşurken, belediye işçilerinin 
emeğini karşılıksız bırakıyor. 
İşçilerin maaşları eksik ödeni-
yor, alacakları ise geciktiriliyor. 
Bir yandan ‘Çare CHP’ diyerek 
çözüm iddiasında bulunuyorlar, 
diğer yandan kendi önlerindeki 
çöpleri dahi toplayamıyorlar. 
Harmandalı çöplüğü değil Çiğli 
çöplüğü karşımızda!” ifadeleriyle 
tepkisini dile getirdi.

‘Görevini yapamıyor’
Çiğli Belediyesi’nin uzun 

süredir 
devam 

eden mali 
sıkıntının 

CHP’nin belediye-
cilik anlayışlarındaki duruşunu da 
gösterdiğini ifade eden AK Parti 
Grup Başkanvekili Özgür Kaner, 
Çiğli Belediyesi’nin bu kriz 
karşısındaki kayıtsız kaldığını 
iddia etti. Kaner, “Çiğli halkının 
yaşam kalitesini artıracak, işçinin 
hakkını koruyacak bir beledi-
yecilik anlayışı yerine, popülist 
söylemlerle günü kurtarmaya ça-
lışan bir yönetim anlayışıyla karşı 
karşıyayız. Çare CHP dedikleri 

bu anlayış, kendi ürettikleri so-
runları bile çözemez halde” dedi. 
Çiğli’ye hizmet etmek iddiasıyla 
yola çıkanların, temel hizmet-
leri bile yerine getiremediğini 
söyleyen Özgür Kaner sözlerini 
şöyle tamamladı: “Vatandaşla-
rımızın en temel beklentisi olan 
temiz, yaşanabilir bir çevre, bu 
beceriksiz yönetim tarafından 
sağlanamamakta. Çöp toplamak, 
bir belediyenin en basit ve asli 
görevidir. Ancak görüyoruz ki, 
Çiğli Belediyesi bu sorumlulu-
ğunu dahi yerine getirememekte, 
halkımızı pislik içinde bırakmak-
ta.” HABER MERKEZI

ZAFER Partisi İzmir İl Başkanı Naşit Birgüvi, İzmir 
Büyükşehir Belediye’nin Basmane çukuru olarak 
bilinen alandaki yüzde 30 hisse hakkını, belediye 
hizmet binası yapılmasına karşılık TMSF’ye dev-
retme kararına sert tepki gösterdi. İzmir Büyükşehir 
Belediye Başkanı Cemil Tugay’ı sert dille eleştiren 
Naşit Birgüvi, “Cemil Tugay, Konak Meydanı’nda 
belediye ana hizmet binasının yapımı karşılığında 
Basmane çukurundaki Büyükşehir Belediyesi’nin 
hisselerini TMSF’ye takas etmeye hazırlanırken, 
CHP tarafından ‘beşli çete’ olarak tanımlanan müte-
ahhitler ellerini ovuşturmaya başladı” dedi. 

Başkan Tugay’ın Karşıyaka Belediye Başkanlığı 
döneminde de Mavişehir’deki kıymetli bir arsayı 
piyasa değerinin oldukça altına Cengiz İnşaat’a 
sattığını kaydeden Birgüvi, “Tugay, yapılan satış 
için ‘acemiliğime geldi’ diyerek savunma yapmıştı. 
TMSF’den Basmane’deki devasa arsayı almasına 
kesin gözüyle bakılan malum müteahhitlerin Cemil 
Bey’e Karşıyaka’daki acemilik döneminden sonra 
Büyükşehir’de ustalık dönemi yaşatacakları anla-
şılıyor” ifadelerini kullandı. Basmane’deki alanın 
21 dönüm büyüklüğe sahip olduğunu kaydeden 
Birgüvi, “Bunun yüzde 30 hissesi yani 6 bin 300 
metrekaresi Büyükşehir Belediyesi’nin. Burada son 
yapılan imar planına göre 5 emsal inşaat hakkı var. 
Bu da 31 bin 500 metrekare belediyenin inşaat hak-
kı olduğu anlamına geliyor. Tugay’ın burayı verip 
karşılığında belediye ana hizmet binası yaptıraca-
ğını söylediği Konak Meydanı’ndaki alan ise 3 bin 
200 metrekare. Böylesi zararına bir takası en cahil 
tüccara dahi yaptıramazsınız” şeklinde konuştu. 
HABER MERKEZI

AK Parti İzmir İl Başkanı Bilal Saygılı, hafta 
sonu 30 ilçede gerçekleştirilen delege seçimlerinin 
ardından bir mesaj yayımladı. Saygılı, açıklama-
sında şu ifadelere yer verdi: “Bizim kongrelerimiz 
bayram hüviyetindedir. Bizim kongrelerimizde 
kavga ve menfaat değil, sevgi ve kardeşlik esastır. 
30 ilçemizde gerçekleştireceğimiz 8. olağan ilçe 
kongrelerimiz için delege seçimlerini birlik, bera-
berlik ve huzur içerisinde tamamladık. AK Parti, 
demokrasi ve hizmet partisidir. Delege seçimleri-
miz, sadece bir kongre süreci değil; AK Parti’nin 
güçlü iradesinin ve demokrasiyi içselleştirmiş 
yapısının bir göstergesidir. Bugün İzmir’de her bir 
teşkilat mensubumuzla omuz omuza, ortak hedefle-
re yürüyerek güçlü bir geleceği inşa ediyoruz. Hep 
birlikte, İzmir’imizi hak ettiği hizmetlerle buluş-
turacak, Türkiye Yüzyılı’na yaraşır bir şekilde AK 
Parti’nin güçlü vizyonunu şehrimize taşıyacağız. 8. 
olağan ilçe kongrelerimiz için gerçekleştirdiğimiz 
delege seçimlerimizin milletimiz ve AK Partimiz 
adına hayırlara vesile olmasını diliyor, teşkilatları-
mızın her kademesinde görev alan tüm dava ve yol 
arkadaşlarımıza şükranlarımı sunuyorum.” DHA

ÖNCEKI dönem İzmir Büyükşehir Belediye 
Başkanı olan Tunç Soyer, Mülkiyeliler Birliği’nin 
toplantısında Körfez’de sorumluluğun İzmir 
Büyükşehir Belediyesi’ne ait olduğunu söyledi. 
Balık ölümlerine değinen Soyer, “Son1 yıl içinde 
ne oldu da körfez kirliliği arttı ve balık ölümleri 
gerçekleşti. Bu raporlardan sonra ne oldu da 
İzmir’de böyle bir felaket yaşandı? Üniversiteler, 
bakanlıklar, belediye birimleri çok çeşitli çalışma-
lar yapıyor. Çevre Şehircilik Bakanlığı ile yapılan 
görüşmelerin hiçbir zararı yok. Yağmur suyu arıt-
ma tesislerinin yapımı, devülasyon kanalı, sünger 
kent uygulamaları gibi birçok başlık, Büyükşe-
hir’e ait konular. Bakanlık körfeze akan derelerin 
kirliliğini, Gediz’i denetleyebilir, sirkülasyon 
kanalını yapabilir, körfez çalışmalarına katkı vere-
bilir ama körfez Büyükşehir’in sorumluluğunda-
dır” dedi. Körfez için 260 milyon euro kredi bul-
duklarını açıklayan Soyer, “Yüzülebilir bir körfez 
hayal değil. Konak ve Karabağlar’da yağmur 
suyu ayrım hattı yapılması için 110 milyon euro, 
Fransız bankasından 100 milyon euro, IFC ile 4 
yıl anapara geri ödemesiz 50 milyon euro. Yani 
toplamda 260 milyon euro derhal hayata geçiril-
melidir” diye konuştu. HABER MERKEZI

Soyer: Körfez’de 
sorumlu büyükşehir

Cumhurbaşkanı 
Yardımcısı Yılmaz, 

bugün İzmir’de

CUMHURBAŞKANI Yardımcısı Cevdet 
Yılmaz, AK Parti İzmir İl Başkanlığı’nda 
Türkiye Buluşmaları programı ve İzmir Tica-
ret Odası’nda da ‘İzmir İş Dünyası Buluş-
ması’na katılmak amacıyla bugün İzmir’de 
olacak. Cumhurbaşkanı Yardımcısı Cevdet 
Yılmaz, ilk olarak, Türkiye Buluşmaları kap-
samında, AK Parti İl Başkanı Bilal Saygılı ve 
34 milletvekilinin katılımları ile basın toplan-
tısı düzenleyecek. Program AK Parti İzmir 
İl Başkanlığı’nda saat 10.30’da başlayacak. 
Cumhurbaşkanı Yardımcısı Yılmaz, kentte-
ki ikinci programında İzmir Ticaret Odası 
(İZTO), Ege Bölgesi Sanayi Odası (EBSO) 
ve İzmir Ticaret Borsası (İTB) iş birliğiyle İz-
mir Ticaret Odası Meclis Toplantı Salonu’nda 
düzenlenecek “İzmir İş Dünyası Buluşması”-
na katılacak. İş Dünyası Buluşması ise saat 
13.00’te başlayacak. HABER MERKEZI

‘AK Parti demokrasi 
ve hizmet partisidir’

Çiğli Belediye Meclisi AK Parti Grup Başkanvekili Özgür Kaner, ilçede 
yaşanan çöp kriziyle ilgili, “Çare CHP diyorlar ama önlerindeki çöpleri 
dahi toplayamıyorlar. Harmandalı değil Çiğli çöplüğü karşımızda” dedi

Kaner: Harmandalı 
değil, Çiğli çöplüğü

‘Tugay’a ustalık 
dönemini 

yaşatacaklar’

CHP İzmir İl Başkanlığı’nda haf-
talık değerlendirme toplantısına 

katılan  CHP Grup Başkanvekili ve 
Mersin Milletvekili Ali Mahir Başa-
rır, İzmir Körfezi’nde yaşanan balık 
ölümleri, kirlilik ve koku üzerine 
açıklamalarda bulundu. Körfezde-
ki durumun İzmir’e yakışmadığını 
vurgulayan Başarır, “İzmir’e her gel-
diğimde bu konuyla ilgili görüşmeler 
yapıyoruz. Bakanlık ve belediye el 
ele bu durumu çözmeli. Gerçekten 
önemli bir sorun. Genel Başkan çok 
ciddi bir şekilde belediye başkanları 
ile görüşüyor. Uzun yıllardan beri 
biriken bir sorun. Maalesef bakanlık-
lar da ve geçmiş dönem belediyeleri-
mizde de bir ihmal vardır. Bu sorun 
çözülüp eskiden olduğu gibi mis 
gibi kokacak” diye konuştu

‘Hepsine yapsınlar’
Belediyelerin SGK’ya 

olan prim borçları nede-
niyle hükümetin haciz 
başlatacağına yönelik 
açıklamasını da değer-
lendiren Başarır, “Böyle 
bir uygulama varsa tüm 
belediyelere yapsınlar. Onlara 
yapıyorlar, ahlaki bir yapılan-
dırma yapsınlar. Bizim belediye-
lere bunu yolluyorlar kendi belediye-
lerinde takas yapıyorlar. Biz halkın 
parasını çiftçiye, öğrenciye burs ve 
yurt olarak vermeye devam edeceğiz. 
İstediklerini yapsınlar biz hala çok 
güçlüyüz. Bizim belediye başkan-
larımız çalmıyor ve çaldırmıyor” 
diye konuştu. Açıklanan Sayıştay 
raporlarına da değinen Mahir Başarır, 
“Sayıştay 2020 yılında Ulaştırma 
Bakanlığı için 148 sayfa rapor düzen-
lerken bu sene 40 sayfa yazmış ama 
harcamalar artmış. Cumhurbaşka-
nı’nın aldığı hediye paketlerine kadar 
kalem kalem yazarken bugün sadece 
3 milyar harcandı yazıyor. Bu Sayış-
tay suç işliyor. 80 milyonun oyuyla 

oluşan meclis, 
toplam bütçede 

harcanan kalemleri 
bilmiyor. Paramızın 

nereye harcandığını 
bilmiyoruz. Milyarlar-

ca lira var ama Sayıştay 
gizli rapor veriyor. Bu durumun mec-
lise gelmesi lazım, getirmezse Meclis 
Başkanlığı suç işler ve meclisin bütçe 
yapmasının anlamı olmaz” ifadelerini 
kullandı.

‘Temizlikçi yok sucuk var’

Bakanlıklara ve bakanlara dair 
eleştirilerde bulunan Başarır, 

Kayseri’de bakanların temel atma 
töreninde sucuk pişirme fotoğrafı 
vermesiyle ilgili şunları söyledi: 
“Bu para harcanırken bakanlar 
sucuk partisi yapıyor. Bu ülkede 8 
yıl önce doğan ve ilkokula başla-
yan çocuklar sucukla tanışamadı. 
Evlere giremedi ve bu beyler 
utanmadan sucuk partisi yapıyor. 
Okullarda temizlik görevlisi yok 
ama sucuk var. Milli Eğitim Bakanı 
olan beyefendi utanmadan tarikat-
larla STK adı altında sözleşme im-
zalıyor. Temizlik işçileri ve temiz-
lik malzemeleri satanlarla sözleşme 
yap, okullarda hastalık türemesin. 
Yeni öğretim yılında okullar te-
mizlikten uzak bir şekilde başladı. 
Çocuklarımızın hastalıklarla karşı 
karşıya. Cumhuriyet tarihinde ilk 
kez okullarımızı temizlemeyecek 
duruma geldik. 5 okula 1 temizlik 
görevlisi önerisi veriyorlar, yazık-
lar olsun.” HABER MERKEZI

CHP’li Başarır: 
İhmalimiz var

İzmir Körfezi’ndeki kirlilikle ilgili konuşan CHP Grup Başkanvekili ve Mersin Milletvekili Ali Mahir Başarır, “Maalesef 
geçmiş dönem belediyelerimizin de ihmali var. Bakanlık ve belediyeler bu sorunu el ele verip çözmeli” dedi

İstanbul Büyükşehir Belediye Baş-
kanı Ekrem İmamoğlu hakkında siyasi 
yasak gelme ihtimalini değerlendiren 
CHP Grup Başkanvekili Ali Mahir 
Başarır, “Ekrem İmamoğlu bu partinin 
en önemli isimlerinden biridir. Bizim 
kıymetlimizdir. Ahmak davasıyla 
ilgili A B C D planlarımız var. 2019’da 
seçim iptal edildiğinde nasıl ayakta 
durduysak, tüm imkanlarını seferber 
ettiyse öyle bir hata yaparlarsa herkes 
yanında olacaktır. Uydurma bir karar 
çıkarmayı hayal edenler, sakın böyle 
bir şey yapmayın, pişman olursunuz. 
Halkın iradesine darbe yapmak 
isteyenler başarısız olurlar. İktidarın 
yargısına cevap vereceğizdir. Yasaya 
göre karar verin. Yarın seçim olsa 
üçüncü olacak partinin derdi ile karar 
vermeye kalkmayın” diye konuştu.

‘Pişman 
olursunuz’Ali Mahir Ali Mahir 

BaşarırBaşarır
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İsrail bölgeyi ateşe verir mi? Savaşın yayıl-
ması jeopolitik riskleri tetikler mi? Ukrayna 
üzerinden Rusya- ABD çatışmasını Avrupa 

kazanır mı? İran durulur ya da yeni Suriye olur 
mu? Irak’tan ABD çekilir mi?Balkanlar’da 
yeni cepheleraçılır mı? Balkanlar yeniden 
kaynamaya başladı: Sırplar, Kosova üzerinden; 
Arnavutluk,Bektaşiler üzerinden bölgeye baş-
kabir sorun yaşatır mı? Ermenistan, Karabağ 
konusunda yeniden sınır ihlallerine başlar mı? 
Libya’da Hafter, gemi azıya alır mı? Afrika ye-
niden Fransa’nın bağlarından çiçek toplar mı? 
Ya Yunanistan? 200 yıl sonra yeniden “Büyük 
Bizans” hevesinden vaz geçer mi?

Yıllarca Yunanistan’ın kayalıklardan başla-
yıp sınır genişletmesi, Türk karasularında hak 
iddiası biter mi?

Türkiye’nin yaptığı her silah anlaşması son-
rası, hatta her teslim aldığı silah sonrası Yunan 
tarafında bir buruk hüzün oluştu. “Atinalı de-
delerinizin hiç mi hatırı yok? Hiç mi hatırı yok 
Socrates’in, Aristo’nun, Platon’un?” diye diye 
bir AB kapılarına dayandılar, bir ABD’ye…

Bu iş kahvede okey oynayan amcaların 
hesabına döndü: Bir el birisi kazandı, öteki 
el diğeri… Çayları hep kaybeden ödedi ama 
“çaycı hep kazandı.”

Yıllardır depolarca silahımız oldu: kullan-
dık, sakladık, gömdük, hibe ettik ama silahlan-
maya devam.Silah baronları kara doymuyor. 
Bizim gibi ülkeler de silaha doymuyor...

Yukarıda bahsedildiği gibi Türkiye’nin 
etrafında açılan her cephe, Türkiye’yi kuşat-
maya hazır bir planın parçası olmaya namzet… 
Elbette matematiksel denklemlerin sonuç 
vermediği bir dönemdeyiz.

Bu durumda artık hep çaycı kazanmamalı: 
Türkiye kazansın…Türkiye’nin üretim üssü 
olması, yeterli altyapısını oluşturması, etkin 
lojistik yollarının kavşaklarında yer alması, 
limanlarından havalimanlarınaulaşımı aktif 
kullanması, Türkiye’nin önünü açacaktır. 

Bazı elektronik alanlarda İHA teknolojilerin-
de, Türkiye’nin özellikle savunma sanayiinde 
ön aldığını görmek mümkün. Pekii bu durumda 
başka teknolojilerde de bir üstünlük sağlana-
bilir mi? Şimdilik yokluğunda neler çektiği-
mizi bildiğimiz İHA teknolojilerini üretir hale 
geldik…

PKK eylemleri sınır içinde neredeyse 
sıfırlandı. Ama her kurşunda biz de bir kurşun 
yedik… Vurulduk, ama düşmedik.  

O gün o teknolojiye sahip olanların sunduğu 
kadarını görüyorduk. Şimdi kendi sahip oldu-
ğumuz teknolojilerle daha fazlasını görüyor ve 
yönetebiliyoruz.  

Onun için iş yapma biçimleri ve üretim yön-
temleri değişecek. Organize sanayiler, Karma 
Organize Sanayiler kurulacak. Umutlarımız ile 
yeni bir sabaha uyanacağız. Dünya hala krizi 
konuşurken, Türkiye krizi fırsata çevirebilir. 
Zor günlerde dahi ekonomiden, özellikle ihra-
cat cephesinden gelen haberler umut verici... 
Türkiye ihracat yapabiliyor, Türkiye satabili-
yor. Yeter ki üretsin...

Pek çok il sürekli ihracat rekorları kırıyor. 
İhracatçı sayısı artmaya başladı. Neredeyse 
dünyanın ihracat yapılmayan ülkesi kalma-
dı. “Türk Malı”ya da“Turquality” damgalı 
malların girmediği ülke yok. Bu, aynı zamanda 
girişimci, tedarikçi, distribütör işçi ve servis 
gibi yeni alanları harekete geçirecektir. Işsizlik 
konusunda da umut verecektir.

Prof. Dr. 

Bu yıl 5’inci kez verilen Selçuk Yaşar Ödülü  

‘Akıllı Köyü’ kuran‘Akıllı Köyü’ kuran
Tülin Akın’ınTülin Akın’ın oldu oldu
Çiftçilere yönelik 
uygulamalı teknoloji 
eğitimi veren 
dünyanın ilk “Akıllı 
Köyünü’’ kuran sosyal 
girişimci Tülin Akın,  
“Tarımın sorunlarını 
teknolojiyi kullanarak 
çözmek için yola 
çıkmış biri olarak, yine 
tarımın sorunlarını 
görüp onları güçlü bir 
şekilde çözen Sayın 
Selçuk Yaşar adına 
ödül almış olmak 
benim için çok gurur 
verici” dedi

Yaşar Üniversitesi ile Selçuk 
Yaşar Spor ve Eğitim Vak-
fı’nın iş birliğiyle yeniliği, 

toplumsal faydayı ve geleceğin Tür-
kiye’sini hedefleyen cesur insanların 
çalışmalarını kutlamak ve başarı-
larını tüm Türkiye’ye duyurmak 
amacıyla hayata geçirilen Selçuk 
Yaşar Ödülü, Çeşme Altın Yunus 
Otel’de düzenlenen törenle beşinci 
kez sahibini buldu. 

Yenilikçi çözümler 
Selçuk Yaşar Ödülü’nün bu yılki 

teması toplumun sürdürülebilir 
kalkınmasına katkı sağlayacak, 
yenilikçi ve etkili çözümler üreten 
girişimcileri desteklemek amacıyla 
“Sosyal Girişimcilik” olarak belir-
lendi.  Bu tema özelinde belirlenen 
seçici kurulda; Yaşar Üniversitesi 
Mütevelli Heyeti Başkanı Ahmet 
Yiğitbaşı, Global Teknoloji Lideri 
Ayşegül İldeniz, Sabancı Üniversite-
si Öğretim Üyesi ve Girişimci Prof. 
Dr. Aytül Erçil, TEMA Vakfı Yöne-
tim Kurulu Başkanı Deniz Ataç ve 
İstanbul Bilgi Üniversitesi İletişim 
Fakültesi Dekan Vekili Prof. Dr. Itır 
Erhart yer aldı.

Nobel’e aday gösterildi 
Selçuk Yaşar Ödülü’nün 5’inci 

sahibi, Türkiye’nin ilk tarımsal e-ti-
caret sistemini hayata geçiren, Tabit 
Akıllı Tarım Teknolojileri Kurucusu 

Tülin Akın oldu. 
Dünyanın çiftçilere yönelik uy-

gulamalı teknoloji eğitimi veren ilk 

“Akıllı Köy”ünü kuran Akın, hem 
Türkiye’de hem de dünyada benzer 
çalışmaların yaygınlaşmasına örnek 

oldu. 2013’te JCI-TOYP Dünya’nın 
10 Başarılı Genci Girişimcilik Ödü-
lü ve aynı yıl Anita Borg Institute 
Uluslararası Sosyal Etki Ödülü gibi 
prestijli ödüllerin sahibi olan Tülin 
Akın, 2014 yılında Birleşmiş Mil-
letler tarafından “Barış için İş” da-
lında Nobel’e aday gösterildi. 2018 
Yılında World Economic Forum’da 
Schwab Vakfı Dünyanın En İyi 
Sosyal Girişimcisi olurken, 2021 yı-
lında Birleşmiş Milletler tarafından 
Meaningful Business 100’e seçildi 
ve 2022 Yılında ise Bloomberg Yeni 
Ekonomi Katalizörü ödülüne layık 
görüldü.

Tülin Akın’ın kazandığı Sel-
çuk Yaşar Ödülü’nün Çeşme Altın 
Yunus Oteli’nde gerçekleştirilen 
törenine Yaşar Üniversitesi Müte-
velli Heyeti Başkanı Ahmet Yiğitba-
şı, Yaşar Topluluğu Yönetim Kurulu 
Başkanı Feyhan Yaşar, Selçuk Yaşar 
Spor ve Eğitim Vakfı Başkanı ve 
Yaşar Topluluğu Yönetim Kurulu 
Başkan Vekili İdil Yiğitbaşı, Yaşar 
Üniversitesi Rektörü Prof. Dr. Le-
vent Kandiller, Yaşar Topluluğu İcra 
Başkanı Dr. Mehmet Aktaş, Eski 
Adalet Bakanı Hasan Denizkurdu, 
KKTC İzmir Başkonsolosu Ayşe 
Volkan İnanıroğlu, İzmir Barosu 
Başkanı Avukat Sefa Yılmaz, İzmir 
Ticaret Borsası Meclis Başkanı 
Ömer Gökhan Tuncer ve çok sayıda 
davetli katıldı.

“Selçuk Yaşar’ın vizyonu
 geleceğe aktarılacak”

Törende konuşan Selçuk Yaşar 
Spor ve Eğitim Vakfı Başkanı ve Yaşar 
Topluluğu Yönetim Kurulu Başkan 
Vekili İdil Yiğitbaşı, şunları söyledi: 
“Babam uzun yıllar Yaşar adını taşıyacak 
bir vakıf üniversitesinin hayalini kurdu. 
Burada bulunan Selçuk Yaşar’ı tanıyan 
herkesin bildiği gibi bir şeyi istediği 
zaman bunu yapabilmenin yollarını arar, 
inat eder, başarırdı. Eğitim en çok önem 
verdiği konuların başında gelirdi. İyi 
eğitim almanın önemini, iyi eğitim almış 

bireylerin yetişmesinin ülkemiz ve dünya 
için önemini her zaman vurgulardı. Yaşar 
Üniversitesi 23 yıl önce eğitim hayatına 
başladığında babamın gözlerindeki mut-
luluğu ve gururu okuyabiliyorduk. Selçuk 
Yaşar’ın ismini, girişimciliğini inovasyon 
ve topluma fayda vizyonunu yaşatmak 
için verilmekte olan ödülü 5’inci kez 
takdim ediyoruz. Onun her yeni girişimi 
kurulduğu bölgede bir ekosistem yarattı. 
Biz de onun vizyonunu gelecek nesillere 
aktaracağız.”

Çocuklar okusun diye Çocuklar okusun diye 
köye kütüphane kurduköye kütüphane kurdu
Geçim sıkıntısı nedeniyle okuyamayan, 50 yaşında liseyi bitirdikten sonra kırsal mahalle 
Dağpınar’da kütüphane kuran Neriman Gökdere, en büyük hayalini gerçekleştirdiğini dile getirdi

MUĞLA’DA maddi imkansızlıklar 
nedeniyle eğitimini sürdüremeyen 
Neriman Gökdere, 50 yaşında 
liseyi bitirdikten sonra mahallesinde 
oluşturduğu kütüphaneyle çocukların 
kitaplara daha kolay erişmelerini 
ve okuma alışkanlığı kazanmalarını 
sağlıyor.

Merkez ilçe Menteşe’ye 59 
kilometre uzaklıktaki Dağpınar Ma-
hallesi’nde yaşayan 3 çocuk annesi 
55 yaşındaki Neriman Gökdere, çok 
sevmesine rağmen ailesinin maddi 
imkansızlığı nedeniyle eğitimine 
devam edemedi.Çiftçilikle uğraşan 
Gökdere, çocuklarını büyüttükten 
sonra açık öğretime kayıt yaptırarak, 

50 yaşından sonra lise mezunu oldu.
Çocukluk hayalini gerçekleştiren 

Gökdere, daha sonra 180 haneli, 
yaklaşık 400 nüfuslu mahalledeki 
çocukların okuyabilmesi için kendi 
imkanlarıyla içerisinde binin üze-
rinde kitap bulunan “Balgök” isimli 
kütüphane kurdu.Beş metrekarelik 
kütüphanede çocukların eğitimine 
katkı sağlayan Gökdere, içinde ço-
cukluğundan beri yazdığı şiirlerin yer 
aldığı “Hayıt kokusu” adını verdiği 
kitabını da çıkardı.

‘İçimde heves kaldı’
Gökdere, okumanın içinde hep 

bir heves olarak kaldığını söyledi.

Gökdere, okumayı çok sevdiğini, 
bu nedenle de bir kütüphane kurma 
hayalinin olduğunu kaydetti.

Evinin bir köşesinde hep bir 
kütüphane olmasını istediğini ifade 
eden Gökdere, şöyle konuştu:”-
Mahallemize kütüphane açmak 
da hep hayalimdi. Okumayı çok 
seviyorum. Evimin bir köşesinde 
küçük bir kütüphane vardı ama 
daha sonra imkanı olmayanlara da 
dokunayım, onlara da faydam olsun 
diye düşünerek burayı açtım. İyi de 
oldu. Çok kitap getiren, yardımcı 
olanlar oldu. 7’den 77’ye herkesin 
okumasını istiyorum. Her yaştan 
gelen var.” AA

İZMİR Körfezi’nde çevre kirliliği ve kötü koku sürerken, 
yasağa ve uyarılara aldırmayan bazı vatandaşlar Kordon’a 
oltaları ile gelip, balık tuttu.

İzmir Körfezi’nde oksijen seviyesinin giderek azalma-
sına bağlı yaşanan toplu balık ölümlerinin ardından oluşan 
kötü koku sürüyor. Körfezde yaşanan çevre felaketinin 

çözümüne yönelik 
Çevre, Şehircilik ve 
İklim Değişikliği 
Bakanlığı ve İzmir 
Büyükşehir Beledi-
yesi, üniversitelerin 
desteğiyle inceleme 
ve mücadele çalış-
maları başlattı. 

Bu çalışmalar 
çerçevesinde Bayraklı Sahili açıklarına gelen İZSU’ya ait 
bir gemi, denizdeki oksijen oranının artırılması için aldığı 
suyu filtreleyerek yeniden denize deşarj ediyor. Diğer 
yandan İlçe Tarım ve Orman Müdürlüğü ekipleri, Bayraklı 
Sahili’nde balık tutmanın yasaklandığını bildirdi. Ekiplerin 
ve uzmanların uyarılara karşın Kordon’a oltalarıyla gelen 
bazı vatandaşlar, balık tutmaya devam etti. Öte yandan bazı 
noktalarda denizin kahverengine döndüğü görüldü. DHA

Olta balıkçıları 
yasak dinlemedi

Mutlu
Duman

Ahmet Ahmet 
YiğitbaşıYiğitbaşı Feyhan Feyhan 

YaşarYaşar

İdil İdil 
YiğitbaşıYiğitbaşı

 Levent  Levent 
KandillerKandillerTülin Tülin 

AkınAkın

İZMİR Şehir Hastanesi, SpinalMuskülerAtrofi (SMA) 
tedavisinde kullanılan ‘Nusinersen’ isimli ilacın uygulama 
merkezi olarak onaylandı.

İzmir Şehir Hastanesi Çocuk Nöroloji Kliniği’nde görev 
yapan iki Profesör Dr., üç Uzman Dr. ve dört yandal asista-
nından oluşan uzman ekip, SMA hastalarına en iyi bakımı 
sunmak için hizmet veriyor. Bu kapsamda, klinikte yatan 7 
yaşındaki bir SMA hastası, hastanede tedavi edilen ilk hasta 
olarak intratekal (omurilik içine) tedavisini aldı.

Hastaneden yapılan açıklamada, SMA hastalarının teda-
visi, multidisipliner bir yaklaşım gerektirdiği belirtilip, “İzmir 
Şehir Hastanesi, tam donanımlı altyapısı ile Çocuk Nöroloji, 
Genetik, Fizik Tedavi, Ortopedi ve Girişimsel Radyoloji 
gibi farklı alanlardan uzmanları bir araya getirerek, SMA 
hastalarının takip ve tedavisini en üst düzeyde gerçekleştir-
mektedir. Bu kapsamlı yaklaşım, hastaların yaşam kalitesini 
artırmada ve ölüm riskini azaltmada kritik bir öneme sahiptir. 
SMA hastalarının tam donanımlı sağlık kuruluşlarında tedavi 
edilmesi, erken tanı ve etkili tedavi süreci için hayati önem 
taşır” denildi. DHA 

SMA tedavileri
Şehir Hastanesi’nde 

yapılacak
Neriman Neriman 
GökdereGökdere
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TFF 3’üncü Lig 1’inci 
Grup’ta, 3 haftada 

kalesinde gol görmeyip 
aldığı başarılı 

sonuçlarla 7 puan 
toplayarak puan 
sıralamasındaki 

tırmanışını 
sürdüren İzmir’in 

Yeşil-Kırmızılı 
ekibi Karşıyaka, 
zirve yarışına 

ortak oldu

Teknik Direktör Mustafa Reşit Akçay yö-
netiminde TFF 3’üncü Lig 1’inci Grup’ta 
şampiyonluk iddiasıyla başladığı sezona iç 

sahada Kırşehirspor beraberliğiyle başladıktan sonra 
Bulvarspor ve 23 Elazığ FK’yı üst üste yenen Karşı-
yaka, zirve yarışına ortak oldu.

Bulvarspor engelini deplasmanda 3-0 ile aştıktan 
sonra Alsancak Stadı’nda taraftarı önünde Elazığ 
FK’yı da 2-0 ile geçen İzmir ekibi, 3 haftada 7 pu-

anla tırmanışını sürdürdü. İzmir ekibi oynadığı 

3 maçta henüz kale-
sinde gol görmeyip 
defansta alkış 
alırken, büyük 
umutlarla transfer 
edilen son iki 
sezonun gol kralı 
İshak da Elazığ 
FK önünde siftah 
yaptı. DHA

Başkanlığını İlhan Ergüllü’nün yaptığı Yeşil-Kır-
mızılılarda denenmeye gelip sürpriz transfer olarak 
düşük maliyetle imza atan Bedran, 23 Elazığ FK 
maçında sonradan oyuna girerek attığı golle galibi-
yeti sigortaladı. Karşıyaka’da maç sonunda galibi-

yeti tribünleri tek tek gezerek taraftarlarıyla kutlayan 
futbolcular, soyunma odasında da yönetimle kut-
lama yaptı. Grupta Bursaspor ile birlikte henüz gol 
yemeyen iki takımdan biri olan Karşıyaka, haftaya 
Artvin Hopaspor deplasmanına çıkacak.

TARAFTARATARAFTARA
KOŞTULARKOŞTULAR

BAGLADIBAGLADI
UfukUfuk

SarıcawSarıcaw

Bü-
yük umutlarla 

transfer edilen son 2 
sezonun gol kralı 

İshak da Mustafa Denizli 
Alsancak Stadı’nda önceki 

gün oynanan Elazığ FK 
karşılaşmasında attığı 

golle siftah yapan 
isim oldu.

İshak siftah 
yaptı

Karşıyaka’da maç sonrası 
tribünleri tek tek dolaşarak 

galibiyeti taraftarıyla kutlayan 
futbolculardan, denenmeye gelip 

sürpriz transfer olarak düşük maliyetle 
sözleşmeye imza atan Bedran ise 
23 Elazığ FK maçında sonradan 

oyuna girerek attığı golle 
galibiyeti perçinleyen 

isim oldu.

Bedran Bedran 
galibiyeti galibiyeti 
perçinlediperçinledi

SERSERiiYEYE

Karşıyaka, taraftarı önünde 
ilk galibiyetini aldı. İlk 
hafta sahadan beraberlikle 

ayrılmıştı hatırlayacağınız üzere. Bu 
sefer rakip galibiyeti olmayan ama 
yenilgi de yaşamamış 23 Elazığspor 
idi. Sahadan 2-0’lık galibiyetle ayrıldı 
ve hanesindeki puan sayısını 7’ye 
çıkardı.

***
Geçen gün konuk takımın otobüsü 

İzmir’e gelirken yolda yanmıştı. Bu-
nun moral bozukluğuyla sahaya çıktı. 
Karşıyaka taraftarı da hem sporcular 
hem de taraftarı için ‘Geçmiş olsun 
size’ diye tezahüratta bulundu, müsa-
bakanın hemen öncesi.

***
Akıl, fizik, teknik... Futbolda 

kaliteyi belirleyecek 3 ana etken. İki 
takımı bu etkenlere bakarak değer-
lendirecek olursam ‘akıl ve teknikte 
hemen hemen eşittiler’ diyebilirim. 
Lakin fizik olarak Karşıyaka çok daha 
üstündü. Taraftarıyla birlikte skora da 
üstünlüğünü yansıtmayı başardı.

Biraz daha açayım. 
Maça 23 Elazığspor daha iyi 

başladı. Paslarla topa daha çok hâkim 
oldu. Kaleye gidebilmeyi başardı. 
Ama zaman ilerledikçe paslaşmalar 
da hücumlar da azaldı. Golü yiyip, 
geriye düştü; tepki veremedi. 2. 
golü yedi, o zaman ataklara daha 
fazla önem vermeye başladı. Bu işe 
yaramadığı gibi defansında çok açık 
verdi, olası farklı mağlubiyetten ucuz 
kurtuldu.

Karşıyaka açısından değerlen-
direcek olursam, hücuma daha çok 
uzun toplarla çıkmayı tercih etti. 
Paslaşmada yeterince iyi değildi. 
Gücünü 90 dakika boyunca korumayı 
başardı. Rakibinin zamanla yorulması 
sayesinde kalesinde fazla pozisyon 
vermeyip, hücumda çok pozisyona 
girdi. Özellikle son paslar inanılmaz 
kötüydü. 2. yarıya çok iyi başladı. 
Yüklenmeye çalışan rakibini, hızlı hü-
cumlarla eksik yakalasa da inanılmaz 
şekilde golleri kaçırdı. 

***
Süper Lig görmüş, uzun süre 1. 

Lig’de forma giymiş Erdal Öztürk 
birkaç kez basit pas hataları yaptı. An-
cak sahada basmadık yer bırakmadı, 
takımının Torreira’sı oldu adeta. 

2,5 sene önce amatör kümede 
mücadele eden İshak Kurt... İlk golün 
sahibi. İleri uçta yorulmak bilmeden 
koştu, savaştı. Attığı golden daha çok, 
rakip defansı çok yorup, arkadaşla-
rının rahatça pozisyonlara girmesini 
sağladı. 

***
Yeşil Kırmızılı oyuncu köşe 

gönderi yakınında. Top kendisinde 
ama hakem aut kararı verdi. Meşin 
yuvarlağı orada bırakıp, kalesine 
doğru hareketlendi. Oysa skor 0-0. 
Yani evinde gole ihtiyacı var. Bu Akın 
İsmail Köroğlu’nun işine geldi, taaa 
oraya kadar yavaş adımlarla gitti, topu 
alıp kalesine döndü. En az 1 dakika 
zaman geçirmiş oldu. Kaleciye atıp, 
oyunun en kısa sürede başlamasını 
sağlaması gerekirdi.

***
Karşıyaka mücadeleci kimliğiyle 

olumlu sinyaller verdi. Ama paslaşma 
konusunda biraz daha yol alması 
gerekir. Kaçırılan goller de saç baş 
yolduracak türdendi diyebilirim.

23 Elazığ FK’da iyi olan taraf 
paslaşmaydı. Fizik kapasitesinin ye-
tersiz kalması sonucu kaleye gitmekte 
zorlandı. Güç antrenmanlarına daha 
fazla ağırlık vermesi gerekir.

Murat Beşir Babaoğlu

Karşıyaka 
enerjisiyle 

kazandı
muratbabaoglu@hotmail.com

TADI KACTITADI KACTI
ALTAY’INALTAY’IN

TFF 2’nci Lig Beyaz Grup’ta ilk 2 
maçından 4 puan çıkarıp sezona iyi bir 
başlangıç yapan Altay, son 2 karşılaş-
madan eli boş ayrılarak taraftarını üzdü. 
Siyah-Beyazlılar evinde aldığı 2-0’lık 
Kastamonuspor mağlubiyetinin ardın-
dan Tuzlaspordeplasmanında da 2-1’lik 
yenilgi yaşayarak 4 puanda kaldı. 

Gol eski stoperinden
Tuzlaspor karşısında ilk yarıda eski 

stoperiGençerCansev’in golüyle 1-0 
geriye düştükten sonra ikinci devrenin 
başında Deniz Kadah’ın golüyle skora 
denge getiren İzmir temsilcisi, 64’üncü 
dakikada kalesinde bir gol daha görerek 
sahadan boynu bükük ayrıldı. Altay üst 
üste aldığı 2 mağlubiyetle 10’uncu sıra-

dan 13’üncü basamağa 
geriledi.Tuzlamaçında 
hakeme itiraz nedeniyle 
kırmızı kart görerek 
sahadaki Fethiye maçı 
öncesi cezalı olan Altay 
Teknik Direktörü Gökhan 
Karaaslan, şanssız bir 
mağlubiyet aldıklarını dile 
getirdi, sahaya yansıttıkları 
pozitif oyunun karşılığını 
3 puan olarak alamadıkları 
için üzgün olduğunu belirtti, 
“İkinci yarıda skoru bulup 
maça ortak olmuşken, 3 çiz-
giden çıkartılan ve 2 direkten 
dönen topumuzun olduğu bir oyundan 
mağlup ayrıldık” dedi. DHA

Son 2 maçta 
aldığı yenilgi ile 
4 puanda kalan 

TFF 2’inci 
Lig Beyaz 
Grup’taki 

İzmir 
temsilcisi 

Altay, 
taraftarını 

üzdü

Bodrum FK’da Seferi tam isabetBodrum FK’da Seferi tam isabet
SÜPER Lig’in 6’ncı haftasında dep-
lasmanda Hatayspor’u 1-0 yenerek 6 
puana ulaşan ve düşme hattından çı-
kan Bodrum Futbol Kulübü’nün yeni 
transferi Taulant Seferi, Yeşil-Be-
yazlıların yüzünü güldürdü. Transfer 
döneminin son günlerinden FC Ba-

niyas’tan takıma dahil olan Arnavut 
forvet, Hatayspor karşılaşmasında 
galibiyeti getiren golü kaydetti.

İlk olarak 5’inci haftadaki Başak-
şehir müsabakasında forma giyen 27 
yaşındaki golcü, Hatayspor maçına 
ise ilk 11’de başladı. Kanatlarda da 

görev yapabilen Seferi 27’nci 
dakikada Hatayspor ağlarını 
havalandırdı. Seferi’nin golüy-
le 3 puanı kapan Bodrum Futbol 
Kulübü, Süper Lig tarihindeki ilk 
deplasman galibiyetini de elde 
etmiş oldu.DHA

İlkerİlker
ErgüllüErgüllü

GökhanGökhan
 Karaaslan Karaaslan

İsmetİsmet
TaşdemirTaşdemir

Taulant Taulant 
SeferiSeferi


